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دبیر شورای عالی امنیت ملی:

 هیاهوهای سیاسی بر 
مشکلات اصلی مردم 

غالب است 
شماره 570

صفحه 3

دادستان زرند:
مدیران دنبال حاشیه سازی 
سیاسی و اختلاف نباشند

صفحه 3

فرا رسیدن اربعین حسینی تسلیت باد

 تحریریه هفته نامه آینده ما

جناب آقای حاج عباس جعفری
مدیریت محترم سردخانه امیرعلی

در غم از دست دادن عزیزان به سوگ نشستن صبری می خواهد 
عظیم. برای شما و خانواده محترمتان صبر و شکیبایی و برای 

آن عزیز سفر کرده غفران و رحمت واسعه الهی را خواستاریم .

زرند، محوری ناامن برای 
سوداگران مرگ

زرند، مسیری  استحفاظی شهرستان  حوزه 
ناامن برای سوداگران مرگ است و پلیس با تمام 
توان برای مقابله با آنان تلاش می کند. جانشین 
فرماندهی انتظامی شهرستان زرند با اعلام این 
خبر گفت: ماموران پلیس شهرستان زرند طی 
یک هفته اخیر با انجام چند عملیات، موفق به 
کشف مقدار چشمگیری مواد مخدر در سطح 

شهرستان شدند....

با اعتبار 300 ميليون تومان 
سالن ورزشی شهید 
ابراهیمی سیریز زرند 

افتتاح شد
ســالن ورزشی شــهید ابراهیمی دهستان 
سیریز از توابع بخش یزدان آباد زرند افتتاح شد.

امام جمعه زرند در مراسم افتتاح این سالن 
با تجلیل از ایثارگری های بسیجیان ...

::::::::::::::: | حوادث | :::::::::::::::

::::::::::::::: | ورزش | :::::::::::::::
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دو شاخصه اصلی 
بسیج ولایتمداری و 
دشمن شناسی است

شایعات در خصوص 
موسسه مالی و اعتباری 
ثامن الحجج شهرستان 

زرند صحت ندارد

::::::::::::::::::::::::: | فرهنـگ | ::::::::::::::::::::::::: ::::::::::::::::::::::::: | آخـــر | :::::::::::::::::::::::::
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مشاور فرهنگی استاندار کرمان:
نارضایتی وزیر کشور از 
بنده  کذب محض است

بیان  با  کرمان  استاندار  فرهنگی  مشاور 
مشکلات  و  مسایل  به  باید  رسانه ها  اینکه 
برخی  اظهارکرد:  بپردازند  مردم  اساسی 
رسانه ها صرفا به دنبال حاشیه سازی هستند.

از  انتقاد  با  عربپور  مهدی  حجت الاسلام 
انتشار برخی اخبار به گفته وی بیهوده ...

::::::::::::::: | سياست | :::::::::::::::

3 گلایهجوانانازگرانیزمیندرروستایدهچنار؛

سهمیازروستایاجدادیخودنداریم!

پيگيری 10 ساله مردم حسين آباد آخوند برای احداث جاده،

مدیرکلراهوشهرسازیاستانکرمان:
کمیتهبرنامهریزیشهرستانزرندهیچاعتباریبرای

صفحه 2جادهحسینآبادنگذاشتهاست!

صفحه 4

علــی علویان - آینده ما: هفته گذشــته و در معیت جمعی از 
دانشــجویان دکتری علوم سیاســی، گرایش سیاســت گذاری عمومی، 
دیداری صمیمانه با حضرت آیت ا... هاشــمی رفسنجانی ریاست مجمع 

تشــخیص مصلحت نظام داشتیم، هدف این دیدار مشخص بود، ملاقات 
کنندگان دانشــجویان دکترای سیاست گذاری عمومی بودند و حضرت 

آیت ا... ریاســت مجمعی را بر عهده دارد که سیاست های...

تاییدقاطعبرنامهرزمحسینیبرایتوسعهپایداراستانکرمان؛

آیت ا... هاشمی: همه ما رزم حسینی را قبول داریم 
هم ما و هم دولت

صفحه 2

لبیک یا حسین 
        عاشورائیان در 

               اربعین حسینی
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مســکن را شــاید بتوان از جهات مختلف اساســی ترین نیاز خانواده 
لقب داد، چراکه شکل گیری کوچک ترین واحد ساختاری اجتماع بدون 
تامین مسکن میسر نیست. از سوی دیگر مسکن مثل خوراک و پوشاک 

از قابلیت صرفه جویی حداکثری برخوردار نیست که فرضا با گران شدن 
لبنیات و گوشــت بتوان به کاهــش 40 یا 50 درصدی مصرف خانواده 

در خصوص این قلم از نیاز بشــری اندیشــید. علاوه بر آن مهم ترین ...

كمپ ترك اعتیاد آفتاب
تحت نظارت سازمان بهزیستي

به روش پرهیز مدار و ایمان مدار
ترك انواع مواد مخدر سنتي و صنعتي 

)انواع قرص ها(
درمان شیشه به مدل ماتریکس، مشاور اعتیاد و خانواده

كرمان/ بلوار اميركبير/ كوچه شماره 2
تلفن: 32116895- 09137358279 09139978279 

با مديريت انجم شعاع
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دکتر باقر نیک طبع سرپرست شرکت زغال سنگ 
قضایی  و  اجرایی  مقامات  بازدید  در  کرمان 
شهرستان های زرند و راور از معدن باب نیزو گفت: 
قصد داریم با همت و تلاش بیشتر در راستای ارتقاء 
معادن و بهره وری بیشتر، عزت زغال سنگ به جایگاه 
اصلی خود در استان بازگردد. وی با اشاره به اینکه 
صنعت زغال سنگ بیشترین اشتغالزایی را در دنیا 

در  زغال سنگ  فروش محصول  میزان  افزود:  دارد، 
معادن استان 7 میلیارد تومان برآورد شده و این در 
حالی است که هزینه تولید آن بالغ بر 12 میلیارد 
تومان می باشد که در شرایط فعلی مقرون به صرفه 
نیست. نیک طبع یکی از مشکلات را قوانین جاری 
در بیمه های معدنکاران دانست و تاکید کرد: پرداخت 
اصلی  اولویت  بازنشستگان  و  معدنکاران  حقوق 

شرکت زغال سنگ در حوزه کاری است و نباید بیمه 
و خدمات درمانی آن ها را نیز نادیده گرفت.

زغال سنگ  معادن  راه اندازی  به  اشاره  با  وی 
غیرفعال، یادآور شد: با پیگیری های صورت گرفته 
اجرا  ماه  آذر  ابتدای  از  معدنکاران  تکمیلی  بیمه 
کرمان  زغال سنگ  شرکت  سرپرست  شد.  خواهد 
از معادن  اظهارکرد: برای تولید زغال سنگ بیشتر 
و  اشگلی  حتکن،  داربیدخون،  هجدک،  نیزو،  باب 
اسدآباد سعی و تلاش مضاعف خواهیم کرد و این 
مستلزم برنامه ریزی اصولی و منطقی مدیران معادن 

زغال سنگ است. 
معدن  راه اندازی  نیز  زرند  شهرستان  دادستان 
باب نیزو را در گرو ایمنی و امنیت معدنکاران دانست 

و گفت: در سال 88 پس از جان باختن تعدادی از 
معدنکاران، معدن باب نیزو به حکم دادستان وقت 
به علت عدم  ادامه کار معدنکاران  از  و  پلمب شد 

رعایت مسایل ایمنی ممانعت شده است.
شرایط  ایجاد  اظهارکرد:  قویدل  سیدمهدی 
مطلوب و بالا بردن ضریب ایمنی در معدن باب نیزو، 
شرط فک پلمب و بازگشایی این معدن خواهد بود.

وی ایجاد اشتغال پایدار را سبب کاهش آسیب های 
اجتماعی عنوان و تصریح کرد: داشتن امنیت و ایمنی 
کارگران در معادن زغال سنگ شرط راه اندازی مجدد 
آن است. قویدل اظهار داشت: به دلیل محیط ناامن 
شده  متوقف  تاکنون  معدن  این  کار  ادامه  معدن، 
است، اما کارگران از بیمه بیکاری استفاده می کنند.

مدیر معدن باب نیزو نیز به تشریح وضعیت این 
معدن پرداخت و گفت: این معدن پس از اکتشاف در 
سال های 45-1340 راه اندازی شده و در حال حاضر 
بیش از 180 نفر در این معدن مشغول نگهداری از 
این معدن هستند و تاکنون هزینه های هنگفتی را 
متحمل شده ایم. اسدی با اشاره به بالا بردن ضریب 
ایمنی در معدن باب نیزو تصریح کرد: با شروع به کار 
معدن بیش از 600 نفر به صورت مستقیم مشغول به 
کار خواهند شد. گفتنی است فک پلمب و بازگشایی 
ارایه گزارش کارشناسان  به  معدن باب نیزو منوط 
فنی شرکت زغال سنگ از وضعیت ایمنی این معدن 
و اخذ تصمیمات نهایی مقامات اجرایی و قضایی 

گردید.

::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::

دادستان زرند::::::: |خبر| ::::::
راه اندازی معادن در گرو ایمنی و امنیت 

معدنکاران است

افزوده شدن 12 پزشک متخصص به 
کادر پزشکی شهرستان زرند

معاون سیاسی و اجتماعی فرماندار زرند از افزوده شدن 
12پزشک به کادر  پزشکی این شهرستان خبر داد و گفت: 
این پزشکان در رشته های مختلف قلب، داخلی، جراحی 
عمومی، چشم، اطفال، گوش، حلق و بینی، اعصاب و روان، 

بیهوشی و رادیولوژی جذب و مشغول به کار شده اند.
صادق زاده تصریح کرد: در ادامه طرح تحول نظام سلامت 
و ارتقاء خدمات درمانی، پزشکان متخصص در رشته های 
مورد نیاز در شهرستان زرند جذب شده اند و به همشهریان 
خدمات درمانی ارایه می دهند. وی اظهارداشت: با جذب این 
تعداد پزشک بخش عمده ای از مشکلات درمانی شهرستان 
زرند در زمینه کمبود پزشک متخصص حل شده است. 
صادق زاده با اشاره به کمبود پزشک متخصص در شهرستان 
زرند گفت: این تعداد پزشک با پیگیری های فرمانداری، 
سرپرست مرکز و شبکه بهداشت و درمان و همکاری رییس 
دانشگاه علوم پزشکی استان به کادر درمانی این شهرستان 
اضافه شد که با افزوده شدن این تعداد پزشک روند درمان 

شهروندان مطمئنا بهتر می شود.
تعداد  با جذب کادر درمانی جدید،  وی تصریح کرد: 
پزشکان شهرستان زرند در حال حاضر به 110 پزشک 
افزایش یافت که به 130 هزار نفر جمعیت خدمات پزشکی 

ارایه می کنند.

شيوع آنفلوانزا در کرمان
افراد در معرض خطر واکسن بزنند

مدیر گروه مبارزه با بیماری های دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان از افراد در معرض خطر خواست به منظور جلوگیری 

از بیماری آنفلوانزا واکسن بزنند.
نوعی  اخیر  روزهای  طی  اظهارداشت:  شفیعی  مهدی 
بیماری تنفسی در کرمان شایع شده است که بهتر است 
لازم  تدابیر  بیماری  این  بروز  از  جلوگیری  برای  مردم 
خطرناک  بیماری  این  البته  کنند  رعایت  را  بهداشتی 
نیست و از نوع آنفلوانزا نوع E می باشد. وی تصریح کرد: 
در این خصوص بیشتر به بیماران دارای سابقه بیماری های 
زمینه ای تنفسی، دیابت و قلبی توصیه می کنیم مراقبت 
بیشتر برای پیشگیری از بیماری را در دستور کار قرار دهند.

بیماران  برای  را  آنفلوانزا  واکسن  از  استفاده  شفیعی 
زمینه ای توصیه کرد و از آن ها خواست در صورت تمایل 

برای حضور در اماکن عمومی از ماسک استفاده کنند.
وی شست وشوی دست ها، رعایت بهداشت فردی و حفظ 
فاصله یک متری از اشخاص را در راستای پیشگیری از این 
بیماری تاثیرگذار دانست. شفیعی استراحت کافی، نوشیدن 
مایعات، مراجعه به پزشک را برای درمان این بیماری موثر 
عنوان کرد و افزود: البته در خصوص بروز این بیماری جای 
نگرانی وجود ندارد و بهتر است مردم تدابیر پیشگیرانه را 

برای جلوگیری از بیماری انجام دهند.

معلمان و مدیران فعال در سوادآموزی، 
امتیاز دریافت می کنند

مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان از اختصاص 
امتیاز به معلمان و مدیران مدارس فعال در جذب والدین 

بی سواد دانش آموزان در کلاس های سوادآموزی خبر داد.
بهبود  کارگروه  نشست  در  محسن بیگی  محمد 
جذب  در  کوشا  فرهنگیان  امتیازات  گفت:  سوادآموزی 
والدین بی سواد دانش آموزان در کلاس های سوادآموزی در 
بخش ارزشیابی و نقل انتقالات، کاربرد دارد. وی اظهارکرد: 
استفاده از ظرفیت معلمان در امر سوادآموزی افراد بی سواد، 

اولویت اصلی آموزش و پرورش استان کرمان است.
محسن بیگی از پالایش بیش از 46 هزار اولیای بی سواد 
دانش آموزان در استان کرمان خبر داد و گفت: بیش از 14 
هزار نفر از این افراد در چرخه سوادآموزی آموزش و پرورش 
استان کرمان، قرار گرفته اند. وی گفت: پاداش ویژه ای نیز 
برای مدیران مدارسی که نسبت به جذب صددرصدی اولیای 
بی سواد دانش آموزان، اقدام کنند، در نظر گرفته شده است. 
محسن بیگی ادامه داد: سرانه ویژه سوادآموزی به مدارسی 

که کلاس سوادآموزی در آن ها دایر باشد، تعلق می گیرد.

توسط شرکت توزیع نیروی برق شمال 
استان کرمان انجام گرفت؛

کسب رتبه  دوم کشوری در کاهش پیک بار سال 94
مدیرعامل شرکت توانیر با ارسال لوح تقدیر، از تلاش های 
شرکت توزیع نیروی برق شمال استان کرمان در اجرای 
پروژه های کاهش پیک بار و کسب رتبه  دوم کشوری در 

گروه دوم قدردانی کرد.
محمود شهبا، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شمال 
استان کرمان در این خصوص گفت: پیک بار تکلیفی این 
شرکت در سال جاری،  663 مگاوات بوده که خوش بختانه با 
برنامه ریزی ها و تلاش های صورت گرفته، پیک بار به 642 
بار  پیک  از  مگاوات کم تر  عبارتی21  به  و  رسید  مگاوات 
تکلیفی تعیین شده توسط شرکت توانیر مدیریت محقق شد.

برای  شده  انجام  برنامه ریزی های  بر  تاکید  ضمن  وی 
مدیریت مصرف و مدیریت بار شبکه گفت: قبل از شروع 
از  استفاده  منظور  به  مناسب  برنامه ریزی  گرما،  فصل 
مولدهای اضطراری ادارات و کارخانجات در ساعات پیک 
بار و انجام تعمیرات سالیانه  صنایع و اجرای طرح ذخیره  
عملیاتی صنایع در تابستان با همکاری مدیران کارخانجات 
انجام شد. شهبا به پیاده سازی طرح های ابلاغی توانیر برای 
مدیریت بار کشاورزی اشاره کرد و گفت: پس از برگزاری 
پوشش  تحت  مناطق  کشاورزان  برای  توجیهی  جلسات 
پیاده سازی طرح هایی  و  کرمان  استان  برق شمال  توزیع 
مانند خاموش کردن پمپ های کشاورزی در ساعات پیک، 
توسط  شده،  مدیریت  بار  کل  از  مگاوات  میزان 225  به 
مشترکان کشاورزی در پنج بازه زمانی مدیریت پیک بار 

رقم خورد.

::::::::::::::: | خبــر | :::::::::::::::

علی علویان - آینده ما: هفته گذشــته و در 
معیت جمعی از دانشجویان دکتری علوم سیاسی، 
گرایش سیاست گذاری عمومی، دیداری صمیمانه با 
حضرت آیت ا... هاشــمی رفسنجانی ریاست مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام داشتیم، هدف این دیدار 
مشخص بود، ملاقات کنندگان دانشجویان دکترای 
سیاســت گذاری عمومی بودند و حضــرت آیت ا... 
ریاســت مجمعی را بر عهده دارد که سیاست های 
کلان نظام در آنجا کارشناســی و ســپس تصویب 
می شــود و پــس از آن برای تاییــد و ابلاغ خدمت 
رهبر معظم و فرزانه انقلاب حضرت آیت ا... العظمی 

خامنه ای حفظه ا... ارسال می گردد. 
لــذا بهره بردن از دانــش، تجربه و رهنمودهای 
ارزنده ریاست این مجمع عالی سیاست گذاری یعنی 
حضرت آیت ا... هاشــمی رفسنجانی برای ما بسیار 
مفید و ارزشــمند بود. در آغاز این جلســه حقیر به 
اصرار دوســتان و به نمایندگی از آنان باب سخن را 
گشودم و ســوالی اساسی را که دغدغه ذهنی اکثر 
محققان و دانشــجویان دکتری بــود مطرح کردم، 
مبنی بر اینکه علیرغم اینکه در ســال های گذشته 
و در بحث سیاســت گذاری اهتمام فراوانی صورت 
گرفته اما نتیجه مطلوب و دلخواه به دســت نیامده 
اســت علت چیســت؟ و از جمله در باب مبارزه با 
مواد مخدر سخن گفتم که جناب آیت ا... هاشمی در 
پاسخ به تفصیل در این باب صحبت کردند و بحث 
کارشناســی عمیق تر و دقیق تر به علاوه نظارت بر 
حسن اجرای سیاست های کلان را از رموز موفقیت 
در این عرصه برشمردند. ایشان به صراحت فرمودند 
که سیاست تشدید مبارزه با مواد مخدر نتیجه بخش 
نبوده است و باید بازنگری دقیق و کارشناسی ای در 

خصوص آن صورت بگیرد و ... 
در ادامــه این جلســه نیز چند تن از دوســتان 
سووالاتی را مطرح کردند که ریاست محترم مجمع 
تشخیص مصلحت نظام بدان پاسخ گفتند. از جمله 
در خصوص سیاســت تعدیل اقتصــادی در دولت 
ســازندگی، اهمیت انتخابات آتی مجلس خبرگان 

رهبری و مجلس شــورای اســلامی و در انتها نیز 
یکی از دانشجویان سووالاتی را در خصوص مسائل 
و مشکلات استان خوزستان از جمله معضل بیکاری 
و راه برون رفت از این مشــکلات را مطرح نمود که 
حضرت آیت ا... با اشــاره به سیاســت گذاری دولت 
سازندگی برای توسعه اســتان خوزستان نکاتی را 

متذکر شد. 
اما جالب اینجا بود که ایشــان در باب توضیح و 
تبییــن یک مدل موفق از سیاســت گذاری در باب 
توســعه که می تواند الگوی سایر استان ها از جمله 
خوزســتان قرار بگیرد از کرمان و همدان نام برد. و 
همین امر انگیزه ای شــد برای من که پس از پایان 
این جلسه نســبتا طولانی، خدمت حضرت آیت ا... 
هاشــمی نکاتی را در باب اســتان کرمان و شخص 
استاندار ســخت کوش و برنامه محور استان که این 
روزها متاســفانه آماج بی مهــری افراطیون چپ و 

راست قرار گرفته است بیان کنم. 
من خدمت حضرت آیت ا... هاشمی سخنم را این 
گونه آغاز کردم که: »حضرت آیت ا...، شما هم کرمان 

را به خوبی می شناسید و هم استاندار کنونی آن را. 
جناب رزم حسینی کسی است که دیروز در کسوت 
مقدس پاســداری به این نظام و مرز و بوم خدمت 
کرده است و امروز نیز با همان روحیه جهادی برای 
رفع مشکلات عدیده استان کمر همت بسته است. 
و ســپس مطلبی را که چندی پیش جناب مظهری 
برایم گفته بود برای حضرت آیت ا... هاشــمی بیان 
کردم که: فرد ســالخورده ای مانند جناب مظهری 
که باغدار پسته کاری است از قضا این روزها با همه 
کِبرِ سِــن، کار مطبوعاتی هم می کند و دوران های 
مختلفــی را دیــده و تجربه کــرده می گفت من از 
ســال 1335 تا به امروز استانداران زیادی دیده ام و 
عملکرد آنها را مورد بررسی قرار داده ام و به اصطلاح 
استاندارشناس شده ام؛ اما امروز شهادت می دهم که 
کرمان تا به حال استانداری مثل جناب رزم حسینی 
به خود ندیده است. رزم حسینی کسی است که شب 
و روز در حال برنامه ریزی و اقدام عملی برای توسعه 

پایدار استان است.«
حضرت آیت ا... که انگار این سخن برایش جالب 

آمــده بود فرمودند: این که خوب اســت. مشــکل 
چیست؟ 

گفتم: »مشکل اینجاست که افراطیون از چپ و 
راست به بهانه های مختلف عرصه را بر این مرد تنگ 
می کنند. یک روز به بهانه برگزاری مراسم تجلیل از 
عطا احمدی و حواشی مربوط به آن و یک روز هم به 

بهانه تغییر یک مدیرکل و البته همه نیک می دانیم 
که این بهانه های سیاسی، ظاهر قضیه است و مشکل 
در جای دیگری است. لذا انتظار ما از حضرتعالی این 
اســت که مثل سابق از جناب رزم حسینی حمایت 
نمایید و به همه دوســتداران کرمــان هم توصیه 

نمایید که این چنین نمایند.« 
کلام مــن که به پایان رســید حضــرت آیت ا... 
جملات ارزشمندی را بیان کردند که بهانه نگارش 
این متن گردید ســخنانی که من با کسب اجازه از 
محضرشــان اقدام به باز نشر آن می نمایم. حضرت 
آیت ا... فرمودند: »من همواره از آقای رزم حســینی 
حمایت کرده ام و باز هم حمایت می کنم. امروز همه 
ما رزم حســینی را قبول داریم. هم ما و هم دولت، 
رزم حســینی به ویژه در احیــای بخش خصوصی 
برنامه هایی دارد که اگر اســتانداران سایر استان ها 
هم به آن عمل کنند به جایگاه واقعی خود می رسند 

و شاهد رونق اشتغال و آبادانی کشور خواهیم بود.«
خوب عنایت کنید، آقای مظهری می گوید من از 
سال 1335 تا به امروز استانداری مثل رزم حسینی 

ندیده ام. 
وزیر کشــاورزی دولت ســازندگی جناب آقای 
کلانتــری می گوید در میان صدها اســتانداری که 
تاکنون دیده ام رزم حســینی بی نظیر است. دریابان 
شــمخانی، همــرزم دیــروز و امروز جنــاب آقای 
رزم حســینی می گوید برای پیشرفت کشور باید از 
طرح هــای فوق العاده رزم حســینی از جمله مثلث 
توســعه، همیاران آب، شهر نمونه اقتصاد مقاومتی 

و ... استفاده کرد. 
حضرت آیت ا... هاشمی می فرماید اگر استانداران 
ســایر اســتان ها از طرح های رزم حسینی استفاده 
کنند شــاهد آبادانی کشــور خواهیم بود. به نظرم 
مســاله روشن اســت مردی از تبار لشکر 41 ثارا... 
امروز سکان مسائل اجرایی استان را به دست گرفته 
است و به تعبیر سردار معزز سپاه اسلام حاج قاسم 
ســلیمانی، امروز رزم حســینی مثل دیروز در حال 
جنگیدن اســت دیروز برای نجــات میهن از تجاوز 
دشــمن بعثی و امروز برای نجات اســتان کرمان از 
زیر بار مشــکلات عدیده. او امروز به تعبیر دریابان 
شــمخانی یک رزمنــده واقعی اســت و به تعبیر 
فرمانده اش حاج قاســم، پیشــانی لشکر 41 است 
که برای آبادانی کرمان وارد عرصه شــده است. اگر 
لشــکر ثارا... در 8 سال دفاع مقدس لقب »همیشه 
پیــروز« را از آن خود کرد، نبود مگر به همت زنان 
و مــردان باغیرت کرمانی. همه آنانی که دل در گرو 
حفظ این نظام مقدس داشــتند ولو به بهای تقدیم 
جانشــان. و امروز نیز که ســکان اجرایی استان به 
دســت این فرزند غیور لشــکر 41 ثارا... قرار گرفته 
بــر این باورم که نام کرمان می تواند بر تارک تاریخ 
توســعه پایدار ایران بدرخشد آن هم به یک شرط، 
حمایت همه دوســتداران اعتلای کرمان از جناب 
رزم حسینی با هر سلیقه سیاسی و فاصله گرفتن از 

حواشی بی ارزش و زودگذر سیاسی. ان شاءا...

من همواره از آقای رزم حسينی حمایت 
کرده ام و باز هم حمایت می کنم. امروز 
همه ما رزم حسينی را قبول داریم. هم 
ما و هم دولت، رزم حسينی به ویژه در 

احيای بخش خصوصی برنامه هایی دارد 
که اگر استانداران سایر استان ها هم 

به آن عمل کنند، شاهد رونق اشتغال و 
آبادانی کشور خواهيم بود.
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آینده ما - گروه جامعه: روســتای حسین آباد 
آخوند یکی از روستاهای شهرستان زرند با مردمانی 
صبور و زحمتکش است که در انقلاب و دفاع مقدس 
همــواره نقش آفرین بوده اند. فارغ از مشــکلاتی که 
مردمان روســتایی در نقاط مختلف با آن دســت و 
پنجه نرم می کنند، اهالی روستای حسین آباد آخوند 
سال هاســت که پیگیر درست شدن جاده این روستا 
می باشند. پیگیری و تلاشی که بعد از 10 سال هنوز 

به نتیجه نرسیده است. 

حدود 150 میلیون تومان برای 
تکمیل کار نیاز است

دهیار روســتای حسین آباد آخوند در گفت وگو با 
آینده ما با بیان اینکه این روســتا در شــمال غربی 
شهرستان زرند و در 8 کیلومتری این شهر واقع شده 
است، گفت: روستای حسین آباد آخوند بیش از 700 
نفر جمعیت دارد و حدود 190 خانوار در این روســتا 
زندگی می کنند. احمد قلیزاده افزود: قبل از روستای 
حســین آباد آخوند روســتای دیگری نیست و جاده 
این روســتا 30 ســال پیش از راه های پر پیچ و خم 
محمد آباد و همت آباد می گذشت. وی اظهارداشت: 
حدود 10 ســال پیش با خرید ملــک از باغداران و 
ســاخت جاده جدید و اتصال آن به کیلومتر 7 جاده 
رفســنجان، حدود 2 کیلومتر مسیر روستا تا زرند را 
کوتاه تر کردیم که کار ساخت این جاده با هزینه مردم 
و شــورا انجام شــد. قلیزاده تصریح کرد: قبل از این 
جاده، مردم می بایست از جاده ای که به محمدآباد و 

همت آباد وصل می شود عبور کنند تا به شهر برسند. 
وی طــول مســیر این جــاده را 1600 کیلومتر 
عنــوان کرد و افزود: ســال 93 حــدود 550  متر از 
جاده با هزینه ای که به سرانه دهیاری واریز شده بود 
زیرسازی شد اما 800 متر اصلی آن باقی مانده است. 
قلیزاده با اشــاره به پیگیری های انجام شده برای 
آســفالت و زیرسازی این جاده اظهارداشت: چندین 
مرتبه به اداره راه و شهرسازی کرمان و همچنین امور 
روستایی استانداری مراجعه کردیم اما به ما گفتند که 
بودجه ای برای این کار نداریم و بودجه به پروژه هایی 

تعلق می گیرد که نیمه تمام مانده اند. 
وی افزود: تنها کمکی که به ما شــده این بود که 
اداره راه و شهرســازی در سال 93 حدود 50 تن قیر 
رایگان در اختیار ما گذاشــت تا این مقدار از مسیر را 
آســفالت کنیم. دهیار روستای حسین آباد آخوند با 
بیان اینکه هزینه مقداری که آسفالت کردیم حدود 
80 الی 90 میلیون تومان شــده است، افزود: حدود 
150 میلیون تومان دیگر برای تکمیل کار نیاز است 
که در توان دهیاری، شــورا و مردم نیست. وی ادامه 
داد: ما تا جایی که توان داشــتیم موضوع را پیگیری 
کردیــم اما اهالی با وضعیت اقتصادی فعلی و کاهش 
تولید محصول پسته واقعا توان کمک به دهیاری برای 
ســاخت راه را ندارند. قلیزاده به مشــکل عدم وجود 
مدرســه راهنمایی و مقاطع بالاتر در این منطقه نیز 
اشــاره کرد و گفت: در این منطقه فقط یک دبستان 
وجــود دارد و دانش آموزان مقاطــع بالاتر باید برای 

رفتن به مدرسه مسیر روستا تا زرند را طی کنند. 
قلیزاده ادامه داد: افرادی که توان داشــته باشند 

ســرویس می گیرند و دانش آموزانــی که توان مالی 
نداشته باشند در طول مسیر می ایستند تا با استفاده 

از خودروهای عبوری به مدرسه بروند. 

به دلیل نداشتن ردیف اعتباری 
نمی توانیم این پروژه ها را اجرا کنیم

مدیــرکل راه و شهرســازی اســتان کرمان در 
گفت وگو با خبرنگار آینده ما در خصوص آســفالت 
و زیر ســازی جاده حســین آباد آخوند گفت: کمیته 
برنامه ریزی شهرستان زرند در سال 94 هیچ اعتباری 

برای اجرای این پروژه ها نگذاشته است.
مهنــدس مقبلی تصریح کرد: به دلیل نداشــتن 
ردیــف اعتبــاری نمی توانیم این پروژه هــا را برای 
انتخاب پیمانکار بــه مناقصه ببریم. آینده ما امیدوار 
است که مســوولان اجرایی شهرستان دلایل متقن 
خود را مبنی بر اینکه به چه علت جاده ای که ســالها 
در انتظار هزینه ای اندک برای تکمیل آسفالت است 
را در ردیف بودجه ســالانه شهرستان قرار نداده اند، 
پروژه ای که مردم سهم خود را پرداخته اند اما به دلیل 
بی توجهی مسوولان شهرستان نیمه تمام رها گردیده 
اســت. شایان ذکر است مهندس مقبلی در ادامه این 
گفت وگو در پاســخ به سوالی در خصوص جاده زرند 
- کرمــان و بدهی پیمانکار این پروژه نیز گفت: این 
بدهی تاکنون پرداخت نشده است. اعتبار آن مصوب 

شده اما هنوز تخصیص داده نشده است. 
مقبلــی با بیان اینکه حتی پول خرید قیر نداریم، 
افزود: با این وجود برنامه علیرغم اینکه پول ندارد در 

حال انجام است. مسیر قیرپاشی شده و به دنبال این 
هســتیم تا کار آسفالت آن را انجام دهیم. وی مسیر 
باقی مانده از این پروژه 10 ساله را 16 کیلومتر عنوان 
کرد و خاطرنشان ساخت: از این مقدار، قسمت هایی 
آسفالت شــده و حدود 7 کیلومتر هم اصلا آسفالت 
نشــده است. مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمان 
ادامه داد: در این مســیر یک پل نیز باید اجرا شود تا 
شــهر چترود را به روستای سردره متصل کند. چون 
هر دو باند ســمت شرق چترود اجرا می شود این پل 
باید روی مســیر چترود به روستای سردره اجرا شود 
که آن هم یک گره است اما کار آسفالت را تا آن روز 
انجام می دهیم، ان شاءا... این کار هم تمام می شود. 

وی در پاسخ به این سوال که آیا این پروژه تا زمان 
پرداخت بدهی پیمانکار زیر بار ترافیک نخواهد رفت، 
گفت: این طور نیســت. بدهی ســر جای خود باقی 

اســت. ما اگر پول داشته باشــیم و بتوانیم مصالح را 
تامین کنیم کار را تمام می کنیم و جاده زیر ترافیک 
می رود. مقبلی افزود: بسیاری از پروژه های ما با وجود 
بدهــی 20 میلیاردی زیــر ترافیک رفته و زمانی که 
این مسیر آماده شود مطمئنا بازگشایی خواهد شد. 
هیچ پروژه ای معطل بدهی به پیمانکار باقی نمی ماند.

وی در خصــوص زمان بهره بــرداری کامل از این 
پروژه نیز اظهارداشت: بارها در این رابطه قول داده ایم 
و گفته ایم اگر مشکلات حل بشود، جاده تا فلان تاریخ 
آماده می شود اما این گونه نشده است. اعتبارات دست 
من یا اســتان نیست. این پروژه ها ملی هستند و من 
اطلاع ندارم چه زمانی قرار اســت به این پروژه اعتبار 
تعلق بگیرد، به همین دلیل هم نمی توانم قول بدهم 
اما برنامه ما این است که تا یکی دو ماه آینده مسیر 

به طور کامل زیر ترافیک برود.

پيگيری 10 ساله مردم حسين آباد آخوند برای احداث جاده،

مدیرکلراهوشهرسازیاستانکرمان:
کمیتهبرنامهریزیشهرستانزرندهیچاعتباریبرایجادهحسینآبادنگذاشتهاست!

تایيد قاطع برنامه رزم حسينی برای توسعه پایدار استان کرمان؛ 

آیتا...هاشمی:همهمارزمحسینیراقبولداریم
همماوهمدولت

آگهی حصر وراثت 
شماره  دادخواست  بشرح   8 شناسنامه  دارای  حسین  فرزند  زاده  یوسف  نصرت  خانم 
300701/94 مورخ 94/9/4 توضیح داده شادروان عباس رحیمی زرندی فرزند محمد به 
شناسنامه 33 در تاریخ 94/4/19 در شهر زرند فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت 

وی عبارتند از:
1 - محمدرسول رحیمی زرندی شماره ملی 2080195914 فرزند متوفی

2 - نصرت یوسف زاده شماره شناسنامه 8 شماره ملی 3090540649 همسر متوفی
فرزند  ملی 3091450708  زرندی شماره شناسنامه 3793 شماره  مریم رحیمی   -  3

متوفی
4 - محبوبه رحیمی زرندی شماره شناسنامه 26 شماره ملی 3091542084 فرزند متوفی

لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود چنانچه کسی 
اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد ظرف مدت یک ماه از نشر 
آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد و هر وصیتنامه ای 
جز رسمی و سری که بعد از این موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط است. م - الف 236
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان زرند

آگهی ابلاغ دادخواست و وقت دادرسی
مرادی  شهاب  کدخدارشیدآبادی-  ابوذر  آقای  خوانده:  سلیمانی  عباس  آقای  خواهان: 

مجهول المکان
خواسته: الزام به تنظیم سند

آقای عباس سلیمانی فرزند ذبیح ا... دادخواستی به خواسته بالا به طرفیت خوانده آقای 

ابوذر کدخدارشیدآبادی - شهاب مرادی  به این شورا تقدیم که به کلاسه 94/700538 
شورای حل اختلاف 7 ثبت و برای روز 94/10/7 ساعت 15:15 صبح تعیین وقت رسیدگی 
گردیده از آنجایی که خوانده مجهول المکان اعلام گردیده لذا به تجویز ماده 73 قانون آیین 
دادرسی مدنی مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار محلی آگهی می گردد تا 
نامبرده ضمن اعلام آدرس دقیق خود در این شورا حاضر و در صورت تمایل جهت گرفتن 
نسخه ثانی دادخواست و ضمائم اقدام و در وقت رسیدگی هم حاضر گردد والا برابر مقررات 

رسیدگی و تصمیم مقتضی اتخاذ می گردد. م - الف 237
دبیر شورای حل اختلاف 7

آگهی ابلاغ دادخواست و وقت دادرسی
خواهان: آقای حسین مکاری زرند- خ شهدای اصناف کوچه شماره 2

خوانده: آقای حجی نورمرادی مجهول المکان
خواسته: الزام به تحویل و تنظیم سند

آقای حسین مکاری فرزند شهباز دادخواستی به خواسته بالا به طرفیت خوانده آقای حجی 
نورمرادی فرزند رجب به این شورا تقدیم که به کلاسه 940583 شورای حل اختلاف 4 
ثبت و برای روز 94/10/10 ساعت 10صبح تعیین وقت رسیدگی گردیده از آنجایی که 
خوانده مجهول المکان اعلام گردیده لذا به تجویز ماده 73 قانون آیین دادرسی مدنی 
مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار محلی آگهی می گردد تا نامبرده ضمن 
اعلام آدرس دقیق خود در این شورا حاضر و در صورت تمایل جهت گرفتن نسخه ثانی 
دادخواست و ضمائم اقدام و در وقت رسیدگی هم حاضر گردد والا برابر مقررات رسیدگی 

و تصمیم مقتضی اتخاذ می گردد. م - الف 238
دبیر شورای حل اختلاف 4

نایب رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان کرمان 
بیش از 70 درصد مشکلات معادن استان را مربوط به معادن زغالسنگ 
عنوان کرد و افزود: بایستی اولین جلسه شورای معادن با حضور مقامات 
قضایی در مورد ریشه یابی مسایل معادن زغالسنگ برگزار شود تا بتوان 

به دستورالعمل مشخصی برای کاهش حوادث دست یافت.
به گزارش ایسنا، سیدمهدی طبیب زاده در نشست بررسی مسایل 
و مشــکلات حوادث ناشــی از کار در معادن افزود: باید دستورالعمل 
مشــخصی برای مدیریت معادن وجود داشته باشد که همکاری بین 
بخش خصوصی، دولت و قوه قضاییه در استان می تواند به تدوین این 

دستورالعمل کمک کند. 
وی از حوزه معدن به عنوان بخش مهم اقتصاد اســتان یاد کرد و 
اظهار کرد: با توجه به افزایش سرمایه گذاری ها و فعالیت ها در این حوزه 
که به طور طبیعی منجر به افزایش حوادث در معدن نیز می شــود، 

پیشگیری از حوادث در معادن ضروری است. طبیب زاده، با تاکید بر 
برنامه ریزی مشخص برای کاهش حوادث در معادن خاطرنشان کرد: 
گاهی وقوع حادثه موجب تعطیلی و یا کاهش فعالیت های یک معدن 
می شــود و افراد، خانواده ها و گاهی مردم یک شهر تحت تاثیر تبعات 
اجتماعــی آن قرار می گیرند. نایب رییــس اتاق کرمان با بیان اینکه 
در برخــی مواقع، بروز حوادث در معادن اجتناب ناپذیر اســت، ادامه 
داد: در این شرایط مدیریت صحیح، لازمه جلوگیری از آسیب بیشتر 
به مجموعه خواهد بود. وی از دادگســتری کرمان به دلیل پیگیری 
مسایل، مشکلات و تشکیل کمیته رسیدگی به مسایل معادن استان 
قدردانی کرد و تشکیل کارگروه پیشگیری از حوادث ناشی از کار در 
معادن را با توجه به مصوبه شورای عالی معادن قانونی دانست و گفت: 
جلســات این کارگروه باید منظم برگزار تا به رفع دغدغه های فکری 

معدنکاران کمک شود.

70درصدمشکلاتمعادناستان،مربوطبهمعادنزغالسنگاست
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محمدرضا باهنر:
مجلس نباید به دست تندروها بیفتد

ایسنا: نایب رییس مجلس شورای اسلامی گفت: یک نظر کلی 
دارم و این که احزاب و جریان های سیاسی که روی کار می آیند و 
دولت یا مجلس را در دست می گیرند، توصیه کلی بنده به آنها این 
است که اصولا تندروی و افراط در کشور پیش برنده نیست و نمی تواند 
کارهای کشور را سامان دهد. یعنی نظریات باید تا حدودی معتدل 
باشد تا کارها در بخش های مختلف اعم از سیاست، اقتصاد، روابط 

بین الملل و . . . پیشرفت کند.
به حال  تا  اصولگرایان  فرقی نمی کند چه اصلاح طلبان و چه 
نشان داده اند زمانی که جریانات تند آن ها قدرت را در دست گرفتند، 
ممکن است 4 تا خدمت هم داشته باشند اما از طرف دیگر اشکال و 

گرفتاری های زیادتری به وجود خواهند آورد.
بنابراین توصیه ام به رقبای مان و به اصلاح طلبان این است که اگر 
به قدرت رسیدند کار را دست تندروها و رادیکال ها ندهند. در آن 
طرف هم جریانات انحراف داشتند مصیبت ها و گرفتاری هایی را به 
وجود می آوردند، اما این که مثلا در مجلس یا از نظر حاکمیتی بگوییم 
تندروها حق حضور در انتخابات ندارند نه این گونه نیست آنها هم 
بالاخره شهروند کشور هستند و مشی و فکر متعلق به خود را دارند 

و می توانند وارد عرصه انتخابات می شود. 
البته چارچوب قانون اساسی و قوانین موضوعه کشور هم باید 
رعایت کنند. به هر حال، فارغ از آن نمی توانیم بگوییم فلانی چون 
تندرو است در انتخابات نباید شرکت کند، ممکن است کاندیدا شود 
و رأی هم بیاورد. اما در کلان و کلیت مجلس معتقدم که به دست 
تندروها نباید بیفتد، فرقی هم نمی کند چند تندرو افراطی اصلاح 

طلب و یا چه افراطی اصولگرا باشد.

آیت الله هاشمی رفسنجانی: 
مسؤولان کشور، مصالح نظام را به هیاهوی 

تندروها گره نمی زنند
بهار: آیت الله هاشمی رفسنجانی رییس مجمع تشخیص مصلحت 
نظام، در دیدار وزیر جهاد کشاورزی و معاون و روسای سازمان های 
مربوطه و مدیران بخش های مختلف این وزارتخانه گفت: با هدایت 
های رهبری و درایت دولت و جدیت تیم مذاکره کننده، تاکنون سایه 
های تهدید و تحریم از کشور دور شده و برنامه های آینده هم براساس 
مصالح کشور و منافع ملی خواهد بود که حمایت مردمی را به همراه 

خواهد داشت. 
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام، با اشاره به مانع تراشی های 
توافقات هسته ای، اجرای  همیشگی تندروها در مسیر مذاکرات و 
برجام را خواست متقابل ایران و کشورهای 1+5 دانست و گفت: نه تنها 
ایران چیزی از دست نداد، بلکه برای آینده هم دست ما بسته نیست و 
مطمئن باشید مسؤولان عالی کشور، مصالح نظام را به هیاهوی تندروها 
گره نمی زنند.  هاشمی رفسنجانی در خصوص انتخابات اسفندماه، با 
تأکید بر اهمیت هر دو مجلس خبرگان و مجلس شورای اسلامی، 
گفت: همه گروه ها اعم از اصلاح طلب، اصولگرا و مستقل، باید به این 
نکته توجه داشته باشند که حضور پرشور مردم در انتخابات، آینده 
نظام را ترسیم می نماید و نباید با اهداف باندی و جناحی، مصالح 

ملی را مخدوش کرد.

عضو جمعيت مؤتلفه:
احمدی نژاد فقه سیاسی امام را قبول نداشت

ترقی  آیت ا... هاشمی رفسنجانی، حمیدرضا  به گزارش سایت 
»احمدی نژاد  گفت:  اسلامی  مؤتلفه  حزب  بین الملل  امور  معاون 
فقه سیاسی امام را قبول نداشت. او یک اسلام منهای روحانیت 
را می خواهد.« وی ادامه داد: »آقا؛ رییس جمهور بود، می آمد پیش 
تو چه ربطی دارد که  به  مقام معظم رهبری درس دین می داد. 
پیش رهبری درس دین می دهی؟ تو حرف حکومتی و حرف دولت 
را بزن. چرا درس علمی و درس چی و چی آنجا می دهی؟ این به 
خاطر خودباختگی است، یعنی فرد احساس می کند که مرجع تقلید 
است. فکر می کند که فهمش از رهبری در مسایل دینی بالاتر است 
و باید آنجا این حرف ها را بزند. اتفاقا آن جایگاه، جای این حرف ها 
نیست. هر کسی باید جایگاه خودش را بداند.« ترقی همچنین گفت: 

»احمدی نژاد برای انتخابات مجلس دهم نمی آید.«
 

فعال سياسی اصلاح طلب:
زنان دکوری برای مجلس نمی خواهیم

یک عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی گفت: زنانی 
باید وارد مجلس شوند که بتوانند حقوق خود و آحاد مردم را به دست 

آورند، ما زنان دکوری برای ورود به مجلس نمی خواهیم.
شهربانو امانی در دومین نشست هم اندیشی زنان با اشاره به 
ضرورت حضور زنان در انتخابات آتی مجلس تصریح کرد: هرکدام از 
زنان فعال می توانند خواسته های خود را در این جامعه پی بگیرند. 
200 سال است که مردم ایران برای دموکراسی تلاش می کنند 
امیدواریم در درجه اول زنان همفکر خودمان ومردانی که درست 
تربیت شده اند وحق زنان را می شناسند به مجلس راه بیابند و در 
ادامه علاوه بر آن ها زنان خوش فکر که هم فکر سیاسی ما نیستند نیز 
بتوانند به مجلس بروند. وی ادامه داد:  ما زنان دکوری برای مجلس 
نمی خواهیم. زنانی می خواهیم که از حقوق ما بتوانند دفاع کنند. 
زمانی که آقای خاتمی می خواستند وزیر زنی را انتخاب کنند صدای 
وا اسلاما بلند شد اما در دوره بعدی که احمدی نژاد یک زن را به 
کابینه اش آورد کسی زیاد صحبت نکرد و اجازه اش داده شد. معیار 
شما واقعا چیست؟ مبنای واقعی کار شما و اصلیتش از کجا می آید.

رئيس شورای سياست گذاری ائمه جمعه: 
شعار »مرگ بر آمریکا« ثواب تسبیحات 

اربعه را دارد
به گزارش بسیج پرس، رئیس شورای سیاست گذاری ائمه جمعه 
کشور در »همایش یاران انقلاب« گفت: گفتن حق و حقیقت جهاد 
با زبان است و شعار مرگ برآمریکا جهاد اکبر که به گفته امام )ره( 
ثوابی به اندازه تسبیحات اربعه دارد. حجت الاسلام تقوی در ادامه با 
اشاره به رشادت های شهدای مدافع حرم در مقابله با داعش و گروه 
های تکفیری و همچنین دفاع از حرم حضرت زینب کبری)س( 
تصریح کرد: امروز زمانی است که باید در میدان عمل حاضر شد و 
از تمامی ارزش های انسانی دفاع کرد، در این میدان جهاد است که 

نفس کشیدن و راه رفتن ثواب نماز شب دارد. 

مشــاور فرهنگی اســتاندار کرمان با بیان اینکه 
رســانه ها باید به مسایل و مشــکلات اساسی مردم 
بپردازند« اظهارکرد: برخی رســانه ها صرفا به دنبال 

حاشیه سازی هستند.
حجت الاســلام مهدی عربپور با انتقاد از انتشــار 
برخــی اخبار بــه گفته وی بیهوده در رســانه ها، بر 
لزوم پرداختن اصحاب رســانه به مسایل، مشکلات و 
گرفتاری هــای اصلی جامعه تاکید کرد و افزود: وقت 

رسانه ها باید صرف مســایل مهم جامعه شود و نشر 
مســایل بیهوده در رسانه ها قطعا دردی از مشکلات 
جامعــه را دوا نخواهد کرد و می خواهیم رســانه های 
استان به سمت حل و پیگیری مشکلات مردم بروند.
وی بررســی اخبار ورودی به رســانه ها از ناحیه 
مدیران رسانه را مهم ارزیابی و تصریح کرد: خبر باید 
به صورت دقیق بررســی و در آن رعایت تقوا شــود 

چراکه نشر اکاذیب به آبروی افراد لطمه می زند.

عربپــور با بیان اینکه برخی از رســانه ها به دنبال 
مساله ســازی و حاشیه سازی  هستند که مسوولان به 
وظیفه شان عمل نکنند، افزود: قطعا عده ای با برنامه 
و حساب شده این کار را انجام می دهند که مسوولان 

ذیربط باید به این نکته توجه کنند.
وی بــر لــزوم پرهیز از افراط و تفریــط از ناحیه 
رســانه ها تاکیــد و بیان کرد: همه مــا باید در خط 
ولایت و مســیری که رهبری نظام ترســیم می کند، 

قدم برداریم.
مشــاور فرهنگی استاندار کرمان گفت: در شرایط 
کنونی کشور، باید به سمتی حرکت کنیم که انتخابات 
آینده را پرشور برگزار کنیم. امام جمعه موقت کرمان 

با اشاره به دستور وزیر کشور به استانداران، مبنی بر 
عدم دخالت مدیران اجرایی کشــور در امر انتخابات 
اظهارکــرد: قطعا ما هم ســعی می کنیم این موضوع 
را رعایــت کنیم و اگر قرار شــد کار انتخاباتی کنیم، 

استعفا خواهیم داد.
عربپور تصریح کــرد: اینکه در فضای مجازی نیز 
مطرح شــده است، وزیر کشــور از بابت اینکه بنده 
مشاور فرهنگی استاندار کرمان هستم، ناراضی است، 
کذب محض می باشــد. وی افزود: بنده از بدو انقلاب 
تاکنون مشــاور پنج استاندار کرمان بوده ام و تنها در 
مسایل فرهنگی، حوزه دین، روحانیت و امور مشابه، 
به استاندار مشاوره می دهم و مشاوره هایم نیز مجانی 

است. مشــاور فرهنگی استاندار کرمان با بیان اینکه 
پذیرش مشاوره اســتاندار کرمان را نیز براین اساس 
پذیرفتم که تکلیف بود و برای من فرقی نمی کند که 
مشاور استاندار باشم یا نباشم، گفت: اما اینکه از وزارت 
کشــور اعلام کرده اند که بنده مشاور استاندار نباشم، 
دروغ اســت. عربپور اظهارداشــت: اگــر مقام معظم 
رهبری دســتورر بدهند، به عنوان یک مبلغ کوچک 
در یک روستا انجام تکلیف و به مردم خدمت می کنم.
وی افزود: کســانی که این شــایعات را منتشــر 
می کننــد هرگز به مقاصد خود نمی رســند و ترویج 
چنین شــایعاتی هرگز به اردوگاه اصولگرایان لطمه 

نخواهد زد.

::::::::::::::::::::: | خوبه بدونيد | :::::::::::::::::::::

:::: |سياست| :::: مشاور فرهنگی استاندار کرمان:

نارضایتی وزیر کشور از بنده  کذب محض است

یاسر سیستانی نژاد - آینده ما: جلسه شورای 
اداری استان عصر چهارشنبه در سالن پیامبر اعظم 
استانداری کرمان با حضور دبیر شورای عالی امنیت 
ملی، آیت ا...  جعفری و جمعی از مســوولین برگزار 

شد.
نماینده ولی فقیه در کرمان، در این جلســه با 
اشــاره به برخی کارهای نادرست بیان کرد: رییس 
مجلــس اعلام کرده در دولــت قبل 500 هزار نفر 
برخلاف قانون استخدام شــده اند و یا در رسانه ها 
اعلام شده 100 هزار حلقه چاه غیرمجاز در دولت 
گذشــته حفر شده، سئوال من این است که رئیس 
مجلس آن زمان چه کاره بود و چه کسی باید جلوی 

این کارها را می گرفت؟
 آیت ا... جعفری افزود: این هنر نیســت که بعد 
از اتمام دوره یک دولت، بیاییم مشــکلات را مطرح 
کنیم که در دولــت قبل این تعداد برخلاف قانون 
اســتخدام شده و یا اتفاقات دیگر افتاده است بلکه 
هنر این بود که در همان زمان جلوی این کارها را 
مــی گرفتید. مگر امام نفرمود مجلس در راس امور 
اســت؟ حالا جای سوال اســت که چه کسی باید 
جلوی این کارها را می گرفت؟ این روند اگر در همه 
دولت ها ادامه یابد، سنگ روی سنگ بند نمی شود.
وی اظهار کرد: اگر بخواهیم کشور را خوب اداره 
کنیم، قانــون داریم، معیارهای خوب وجود دارد و 
مقام معظم رهبری در راس کشــور قرار دارد و باید 
جلوی این کارها گرفته شــود، وگرنه بعد از انجام 

کارها، مطرح کردن آن فایده ای ندارد.
سخنران بعدی این جلسه استاندار کرمان بود.

وی در این جلســه با اشاره به هفته بسیج اظهار 
داشــت: امیدواریم در هفته بســیج استمرار تفکر 
بســیج را برای اداره کشور داشــته باشیم و نسل 
جوان ما با الگوهای موفق بتوانند زمینه دسترسی 

به افکار بلند را فراهم کنند.
علیرضا رزم حســینی گفت: 11 درصد وسعت 
کشــور و حدود 3 میلیون نفر جمعیت در اســتان 
کرمان است و تولید ناخالص داخلی استان 29 هزار 

میلیارد تومان یعنی سه درصد کشور است.
وی افــزود : کرمــان از امنیــت پایــدار خوبی 
برخوردار است به ویژه در حوزه جنوب که با توجه 
به معرفی شــهر اقتصاد مقاومتی قلعه گنج ضریب 
امنیتــی منطقه را با فعالیــت اقتصادی به صورت 
مشهود می بینیم. استاندار کرمان ادامه داد: به دلیل 
حجم بالای اتباع بیگانه با وجود اینکه ما اســتانی 
مرزی نیســتیم، مشــکلاتی را برای ما ایجاد کرده 
که طرح ساماندهی آن را به وزارت کشور دادیم.  

وی با اشــاره به مشکلات ناشی از مواد مخدر و 
وجود اتباع بیگانه  اســتان کرمان خاطرنشان کرد: 
شورای امنیت ملی می تواند در این دو حوزه تعیین 
تکلیف کند، ما تا چه زمانی باید مقابله با مواد مخدر 

داشته باشیم که ظاهرا موثر واقع نشده است.
رزم حسینی گفت: حضور فعالان سیاسی از همه 
گروه ها در استان کرمان، هیچ گونه اختلاف و نزاعی 
را در شــهر کرمان نداشتیم و این موضوع بی سابقه 
اســت. مجری جلسه بعد از پایان سخنان استاندار 
کرمان گفت: از نماینده عالی رتبه استان در مجلس، 
پروفســور زاهدی بــا وجود اینکــه در کنداکتور 
نبوده انــد می خواهم که ســخنران بعدی جلســه 
باشــند. زاهدی گفت: مجــری از این به بعد توجه 
بیشتری داشته باشــد و اگر در جلسه رسمی تری 
بودیم امکان داشــت مورد نقد قــرار گیرد، در هر 
صورت به دلیل اینکه فرمودند در کنداکتور نبودم 
من ترجیح می دهم صحبت نکنم و از همه عزیزان 
تشکر می کنم. زاهدی با یک صلوات سخنان خود را 
پایان داد. محمدرضا پورابراهیمی، عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلس شــورای اسلامی سخنران بعدی 
این جلسه از شمخانی به عنوان دبیر شورای امنیت 

ملی خواستار تدوین طرحی جامع برای ساماندهی 
افاغنه در کشــور در شورای عالی امنیت ملی شد و 
افزود: هیچ جای دنیا حضور یک فرد بیگانه را بدون 
هویت و شناســنامه به دلیل تبعات در موضوعات 

اقتصادی، اجتماعی و ... تحمل نمی کنند.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شــورای 
اســلامی بــا بیان اینکــه  در حــال حاضر حدود 

300هزار افغان در استان کرمان حضور دارند و این 
نگرانی، به شدت مردم و فضای اجتماعی ما را تحت 
تاثیر قرار داده اســت تصریح کرد: در دولت قبل و 
فعلی جلسات متعددی تشکیل شده و امام جمعه 
کرمان همواره به جد از این وضعیت گلایه داشته اند 
و قرار است این موضوع در شورای عالی امنیت ملی 

در قالب برنامه مدون عملیاتی شود.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: اگر قرار 
باشــد دولت نیز در این زمینه لایحه ای بدهد، در 
مجلس آمــاده همکاری و در اولویت قرار دادن آن 
هستیم و به دلیل مسائل امنیتی لازم است که این 

امر با یک رویکرد مثبت دنبال شود.
دبیر شــورای عالی امنیت ملی سخنران بعدی 

این جلسه بود.
علــی شــمخانی گفــت: مــا زمانی مشــکل 
داشــتیم و چپ می گفت بهتریــن نظریه، نظریه 
سوسیالیست هاســت و ما بایــد این روش را دنبال 
کنیم و راســت هم می گفت باید بازار آزاد و نظریه 
اســمیت را پی بگیریم. دبیر شــورای عالی امنیت 
ملی گفــت: در آن زمان ما بیش از آنکه به اقتصاد 
بپردازیم، اقتصاد را دســت مایه دعواهای خودمان 
می کردیــم. وی اظهــار کرد: اگر فهرســت تمام 
آســیب پذیری اجتماعی را کنار هم قرار دهیم که 
البته رو به توقف نیســت یکی از دلایل اصلی بروز 

آنها مسائل اقتصادی است. 
شــمخانی افزود: وقتی کار، تــلاش و فعالیت 
باشــد به طور قطع، آمار ناهنجاری های اجتماعی 
در ابعــاد مختلــف کاهش می یابــد. وی به تیتر و 
دغدغه های روزنامه های کشــور اشاره کرد و گفت: 
اگر روزنامه های مهم کشور را بررسی کنید خواهید 
دید تیترهای این نشریات، نسبت چندان زیادی با 
اقتصاد مردم ندارد. عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام تاکید کرد: هیاهوی سیاسی، غالب بر مشکلات 
اصلی مردم است. وی گفت: مسائل اقتصادی یکی 
از دلایــل اصلی بروز مشــکلاتی چون طلاق، مواد 
مخدر، سرقت، کاهش سن اعتیاد و ناهنجاری های 

اجتماعی است.
وی بیان کرد: ما همه مسئول هستیم، هر کسی 

در حوزه خودش مســئول اســت. وی اظهار کرد: 
فساد اقتصادی موجب خوشحالی دشمنان می شود 
و مقابله رسانه ای و مقابله جناحی، تاثیری فراتر از 

فساد اقتصادی بر جامعه دارند.
شمخانی گفت: رایج شدن سفارش کردن برای 
استخدام، وقت گرفتن از مدیران و سایر امور، آفت 
نظام اســت. وی همچنین با اشاره به برگزاری دو 
انتخابات مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان 
رهبری در اســفند امســال افزود: دولت جمهوری 
اســلامی در انتخابات باید بی طرف محض باشــد. 
دبیر شــورای عالی امنیت ملی گفت: مشــارکت، 

رقابت، سلامت و امنیت باید چهار ستون انتخابات 
سال جاری باشــد تا مجلس و خبرگانی ضد نفوذ 
داشــته باشــیم و نماینده ای وارد مجلس شود که 
بداند معضل اصلی ما مســائل اقتصادی است و نه 

اختلافات شخصی و جناحی.
وی بــا بیان اینکه اقتصاد ما دارای مشــکلات 
ســاختاری، سیاستی و ناشی از تحریم است افزود: 
تحریم ها در حال برداشــته شدن است و باید برای 

دو مشکل دیگر فکر و چاره اندیشی کنیم.

اساس شکل گیری بسیج مبتنی 
بر تفکر نسبت به آینده است

 دبیر شــورای عالی امنیت ملی در حاشیه ادای 
احترام به شــهدا در دانشگاه شهید باهنر کرمان در 
جمــع خبرنگاران گفت: »ایران در اجرای برجام از 
خود حسن نیت نشان داده و از سوی دیگر کمیته 
نظارت بر اجرای برجام طبق فرمایشــات شــفاف 
رهبری و توســط دولت هم اکنون در حال فعالیت 
است.« امیر دریابان علی شمخانی با اشاره به وجود 
کمیتــه نظــارت گفت: »به طور قطــع با توجه به 
حســن نیت جمهوری اسلامی ایران که بر اجرای 
برجام نظارت دقیــق دارد حتما طرف مقابل باید 
به آنچه که به آن متعهد شــده است، عمل کند.« 
وی افزود:»هنوز برای قضاوت درباره اجرایی شدن 
برجام از ســوی طرف مقابل زود اســت اما ایران با 
حسن نیت خود و با تکیه بر کمیته نظارت بر برجام 

کار خود را انجام خواهد داد.«

وی در مراســم بزرگداشــت هفته بســیج در 
محل تالار وحدت دانشــگاه شهید باهنر در ابتدای 
سخنان خود سووالاتی را مطرح کرد و گفت: »نقش 
دانشجویان در اقتصاد مقاومتی و پیشتازی در علم 

چیست؟« 
شمخانی ابراز داشت: »اگر حکومتی قدرت خود 
را مبتنی بر مردم نبیند، به طور قطع مسیر استبداد 
را طی کرده و ناحقی را دنبال می کند.« دبیر شورای 
امنیت ملی با اشــاره به اینکه هســته اول بسیج را 
دانشگاهیان تشــکیل می دهند افزود:»بسیج ابزار 

قدرت طلبی هیچ، فردی نیست.«

شمخانی اضافه کرد:»اساس شکل گیری بسیج 
مبتنی بر یک تفکر نســبت به آینده است، بسیج 
به علت جنگ شــکل نگرفت بلکه یک ســال قبل 
از جنگ شــکل گرفت که هنوز تهدید عراق نبود و 
امام خمینی )ره( می خواســتند یک مکتب دفاعی 
را پایه گــذاری کنند که ارتباط مردم را با حکومت 
ضمانــت کنــد.« وی خاطرنشــان کرد:»هر کجا 
مشــکلی پیش می آید، می گویند باید این مشکل 
با فرهنگ ایثار و شــهادت و فرهنگ بسیجی رفع 
شود و بســیج، غنی ترین ظرفیت فرهنگی را برای 
انقلاب اســلامی ایجاد کرد و این مســیر همچنان 

ادامه دارد.«
شــمخانی با بیان اینکه همه به غیر از ایرانی ها، 
دشمن توســعه ایران هستند، اضافه کرد: »الگوی 
انقلاب اســلامی ایران به شــکل طبیعی به علت 
عدم تمکین اطاعت نسبت به سردمداران استکبار 
جهانی مورد توجه دشــمن اســت و ما باید در هر 
مقطعی نســبت به این دشمن حساس باشیم و با 
فرهنگ بســیجی که فرهنگ تجمیع اســت با آن 

مقابله کنیم.«
دبیر شــورای عالی امنیت ملی اظهارداشــت: 
»دانشگاه امروز بهتر از ما می داند که دشمن اصلی 
ما در واقع فقر، بیکاری، تورم و رکود اســت، نسخه 
اقتصاد مقاومتی به ما می گوید با هم دعوا نکنید و 
مبتنی بر تجربه 35 ســاله انقلاب اسلامی از پایین 

و بدنه جامعه برای رفع مشکلات تلاش کنیم.«
وی با اشــاره به اینکه من چپ و راست را قبول 
ندارم، تصریح کرد: »نفوذ؛ یک واقعیتی اســت و در 

این نباید تردید کرد، همه ســرویس های امنیتی و 
مســوولان چپ و راست آن را قبول دارند و باید به 
صورت متحد با آن مقابله کرد.« شمخانی در پایان 
با بیان اینکه پاکستان مزیت های فراوانی برای ایران 
دارد و همواره محب جمهوری اسلامی بوده خاطر 
نشان کرد: »پاکستان یکی از مهمترین کشورهای 
اسلامی در منطقه است که می توان حلقه راهبردی 

برای جمهوری اسلامی باشد.«

رزمنده واقعی، رزم حسینی است
دبیر شــورای عالی امنیت ملی ظهر چهارشنبه 
در گردهمایی پیشکســوتان جهاد و شــهادت که 
در تالار برق برگزار شــد ضمــن تقدیر از برگزاری 
این گردهمایی گفت: »کمترین فایده این جلسات 
این اســت که پیشکســوتان دفاع مقدس یکدیگر 
را زیارت می کنند.« وی با اشــاره به نزدیک بودن 
اربعین حســینی این مناســبت را متعلق به همه 

بشریت دانســت و ادامه داد: »اربعین مال بشریت 
اســت. چون به ابی عبدا... گفته شــد یا تسلیم، یا 
شــهادت و آن حضرت تسلیم نشــد. ما اربعین را 
به خاطر این گرامی می داریم که امام حســین)ع( 
تســلیم ظلم نشدند.« شمخانی با یادآوری این که 
باید به اربعین نگاه آموزشــی داشته باشیم گفت: 
»داعش دو ســال اســت که نتوانسته کاری بکند. 
چون راه شــما رزمندگان به وسیله قاسم سلیمانی 

در عراق، امتداد دارد.«
دبیرشــورای عالی امنیت ملی، مثلث توســعه 
اقتصادی را وسیله ای برای اتحاد و در کنار هم بودن 
عنوان کرد و افزود: »رزمنده واقعی، رزم حســینی 
است نه کسی که فقط چفیه می اندازد. رزمنده های 
واقعی از رزم حســینی حمایت کنند. امروز اقتصاد 
مقاومتی مهم ترین موضوع اســت که باید با بیان، 
کلام، قلم، کار و مدیریت در جهت حل مشــکلات 
اقتصادی مانند فقر، بیکاری، معیشت، رکود و فساد 

مبارزه کنیم.«
شمخانی با تقبیح فساد اقتصادی گفت: »فساد 
اقتصادی؛ پاشنه آشیل انقلاب است. فساد اقتصادی 
مثل موریانه به کشور و نظام آسیب می رساند. اگر 
صدام و جنگ و آمریکا نتوانستند به ما آسیب بزنند، 

فساد اقتصادی می تواند این آسیب را برساند.«
وی در پایان ابراز امیدواری کرد که گردهمایی 
پیشکسوتان جهاد و شهادت در آینده تداوم بیابد و 

الگویی از حفظ فرهنگ بسیجی باشد.« 

دبير شورای عالی امنيت ملی در کرمان:

هیاهوهای سیاسی بر مشکلات اصلی مردم غالب است

آیت ا... جعفری:
این هنر نيست که بعد از اتمام دوره 
را مطرح  بيایيم مشکلات  یک دولت، 
کنيم که در دولت قبل این تعداد برخلاف 
قانون استخدام شده و یا اتفاقات دیگر 
افتاده است بلکه هنر این بود که در همان 
زمان جلوی این کارها را می گرفتيد. مگر 
امام نفرمود مجلس در راس امور است؟ 
حالا جای سوال است که چه کسی باید 

جلوی این کارها را می گرفت؟

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||

شمخانی:
آشيل  پاشنه  اقتصادی؛  فساد 
انقلاب است. فساد اقتصادی مثل 
موریانه به کشور و نظام آسيب 
و  جنگ  و  صدام  اگر  می رساند. 
آسيب  ما  به  نتوانستند  آمریکا 
می تواند  اقتصادی  فساد  بزنند، 

این آسيب را برساند

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||

مریم محســن بیگی - آینده ما: در جلســه 
شــورای اداری این هفته زرند که با حضور روســای 
ادارات و مدیران روابط عمومی ها در محل سالن اداره 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی برگزار شد امام جمعه زرند 
گفت: اگر بخواهیم در شهرستان تغییرات ایجاد شود، 
خوبی ها گســترش یابد و منکرات برداشته شود هر 
فردی باید از خود شــروع نماید و تنها با حرف زدن 

کارها درست نخواهد شد.
حجت الاسلام والمســلمین ابراهیمی افزود: هر 
فــردی باید پلیس خود باشــد و خود را به ســمت 
خوبی ها سوق دهد. وی با بیان اینکه انقلاب اسلامی 
ایران با وجود یک مرد خودســاخته  به نتیجه رسید، 

تصریح نمود: امام)ره( سال ها خودسازی نمودند.
ابراهیمی ادامه داد: اگر بخواهیم منکرات از جامعه 
رخت بربندد باید ابتدا خود مسایل را رعایت کنیم و 
زمانی که مردم ببینند بزرگان همه قانون مدار هستند 

همه قانون را رعایت خواهند نمود.
وی به تاثیرگذاری اعمال اشاره نمود و یادآور شد: 
اگر بخواهیم فرهنگ حسینی را گسترش دهیم باید 

امر به معروف و نهی از منکر را از خود آغاز نماییم.

2500 خانواده مستمری بگیر تحت 
پوشش کمیته امداد

مسوول کمیته امداد امام خمینی)ره( شهرستان 
زرند نیز در این نشست به ارایه گزارشی از این کمیته 
پرداخت و گفت: کمیته امداد دو هزار و پانصد خانواده 
مســتمری بگیر و بیش از ســه هزار خانــواده که بر 
اساس نیاز خود از خدمات و مزایای این نهاد استفاده 
می نمایند، را تحت پوشــش دارد. علیــزاده با بیان 
اینکه مددجویان کمیته امداد و بهزیستی می توانند 
یــک مرتبه از خرید انشــعاب آب، برق و گاز معاف 
باشند، افزود: از شرکت های مربوطه تقاضا داریم پس 
از اســتعلام، این امکانات را به مراجعه کنندگان ارایه 
دهند. وی به مساله فقر اشاره نمود و تصریح کرد: ما 
می توانیم با فقر مبارزه کنیم و نباید تسلیم فقر شویم 

امــا همت مردم نیز در ایــن زمینه مقداری کم رنگ 
شده است که همت مسوولین و مردم را می طلبد تا 

تعداد مستمری بگیران کمتر شود.
مسوول کمیته امداد امام خمینی)ره( شهرستان 
زرند با بیان اینکه هفتصد طرح اشــتغال ایجاد شده 
اســت، گفت: توانســتیم با منابع ملــی، کمک های 
مردم و منابع داخلی کمیته، طرح های اشــتغال را با 
مبالغ کــم ایجاد نماییم. وی به افرد تحصیل کرده و 
آموزش دیده تحت حمایت کمیته امداد اشاره نمود و 

خواستار استفاده از این منابع انسانی شد.

شاهد فقر و تبعیض و فاصله 
طبقاتی زیادی هستیم

دادســتان زرند نیز به زیرساخت ها و وجود افراد 
توانمند و تاثیرگذار در ســطح شهرستان زرند اشاره 
نمود و گفت: اگر در مجموعه ای نواقص و ضعف هایی 
وجود داشــته باشــد به دلیل نبود امکانات و نیروی 
انســانی، ضعف مدیریتی و ضعف قوانین و مقرارت 
اســت. سیدمهدی قویدل افزود: در سطح شهرستان 
امکانات، مقــررات و مدیریت توانمنــد را داریم اما 
می طلبد برای پیشــرفت و توسعه و رشد همه جانبه 
ســه مقوله برنامه ریزی، آموزش و نظارت نیز اعمال 
شــود. وی ادامــه داد: باید با نظــارت و آموزش به 
سمت ظرفیت ســازی پیش رویم و ظرفیت سازی با 
توانمندســازی و آموزش همراه است. قویدل با بیان 
اینکه باید بیشتر به وظایف و اختیاراتمان توجه کنیم، 
افزود: برخی از پرونده ها به دلیل عدم ارتباط مدیران 
با یکدیگر تشــکیل می شــود که با آموزش و نظارت 
و توانمندســازی کاهش پیدا می کند. وی ادامه داد: 

دشمن دنبال اختلاف بین مسوولین، قومیت گرایی 
و قبیله ای کردن مسایل اقتصادی و سیاسی است.

دادستان زرند با بیان اینکه باید نگاه و گوش مان 
به ســمت فرمایشات رهبری باشد و توجه ویژه ای به 
فرمایشات ایشان داشته باشیم، افزود: انتخابات کلید 
خورده اســت و به سرعت به بحث انتخابات نزدیک 
می شویم و در این زمینه باید کوچک ترین مسایل را 

مد نظر قرار دهیم.
وی اظهارداشت: با وجود امکانات و معادن باید از 
ظرفیت ها جهت کاهش برخی از آسیب های اجتماعی 
در سطح شهرستان بهره ببریم اما متاسفانه شاهد فقر 

و تبعیض و فاصله های طبقاتی زیادی هستیم.
قویدل با بیان اینکه مدیران دنبال حاشیه ســازی 
سیاســی و اختــلاف نباشــند و بــه برنامه ریزی و 
زیرســاخت ها برای رفع فســاد توجه داشته باشند، 
گفــت: گزارشــاتی از برخی از ادارات می رســد که 
امکان عنوان نمودن نیســت اما نیاز است تا مدیران 
نظارت بیشــتری به زیرمجموعه خود داشته باشند 
تا افراد فرصت طلــب از منابع بیت المال و در جهت 
تضییــع حقوق بیت المال اســتفاده ننمایند. وی به 
بحث اطلاع رسانی توســط مدیران روابط عمومی ها 
نیز اشاره نمود و تاکید کرد: ما در بحث اطلاع رسانی 
ضعیف هستیم و اطلاع رسانی نتیجه اعتمادسازی و 

نتیجه مشارکت مردم و کاهش آسیب ها است.
نباید از مسوولیت مان به نفع یا 

علیه کسی استفاده کنیم
فرماندار زرند نیز از سفر قریب الوقوع رییس جمهور 
به اســتان خبــر داد و گفت: اســتانداری از تمامی 

شهرســتان ها درخواســت نموده اســت تا مسایل 
شهرســتان خود را ارســال نمایند که موارد ارسال 
شــده است و دوســتان اگر مواردی دارند می توانند 
به فرمانداری اعلام نمایند تا بررســی شود و تمامی 
نیازهای شهرســتان مطرح گردد. حبیب ا... خنجری 
افزود: یکی از مواردی که اعلام گردیده بخشــودگی 
ســود و دیرکرد وام هایی اســت که در زلزله ســال 
84 واگذار شده اســت. وی ادامه داد: تکمیل پروژه 
بیمارستان ســینا، توسعه و بازسازی شبکه های آب 
و برق روستایی و شهری، تکمیل و بهسازی راه های 
مواصلاتــی اصلــی و فرعی، تکمیل مصلــی و بقاء 
متبرکه، محورهای مواصلاتــی جاده زرند - کرمان 
به راور، تســهیلات بلند مدت برای سرمایه گذاری، 
تســهیلات بخش کشــاورزی برای آبیاری مدرن، 
تغییر ارقام درخت پســته و تغییر کشت و کمک به 
پروژه های عمرانی شهرداری از جمله درخواست های 
ارایه شــده می باشــد. خنجری به بحــث انتخابات 
نیز اشــاره نمود و افزود: ما به عنــوان مجریان باید 
ســعی کنیم تا انتخاباتی پرشــور و نشاط و با حضور 
حداکثری مردم و بدون طرفداری از شخص خاصی 
انجام شــود و وظیفه ما اجرای قانون است. فرماندار 
زرنــد تاکید نمود: هر فردی نظری برای خود دارد و 
نباید بی تفاوت بود و اگر کســی به مسایل بی تفاوت 
باشــد. در نظام جمهوری اسلامی همه باید مسایل 
سیاســی، اجتماعی و اقتصادی را دنبال کنیم اما اگر 
مســوولیتی داریم نباید از این سمت به نفع یا علیه 

کسی استفاده کنیم که قطعا برخورد خواهد شد.
وی بــا بیان اینکــه قانون را رعایــت کنید و در 
استفاده از امکاناتی که در اختیار دارید دقت نمایید، 

خواســتار همکاری ادارات با مجریان انتخابات شد و 
ادامــه داد: همه ادارات باید در ایام انتخابات امکانات 
در اختیــار مجریان انتخابات قــرار دهند تا بهترین 
انتخابــات با کمترین حاشــیه برگزار گردد و کمک 
نمایید تا دشــمنان نتوانند از انتخابات سوءاستفاده 
نماینــد. خنجــری در ادامه از شــهروندانی که در 
خصوص سکونت و کار دادن به اتباع بیگانه خصوصا 
افاغنه همــکاری می نمایند گلایه نمود و گفت: اگر 
همکاری شهروندان نباشد قطعا افاغنه نیز به این شهر 
نخواهند آمد چراکه سرمنشاء بیشتر معضلات سطح 
شهرســتان، حضور افاغنه اســت. وی افزود: مصوب 
شــده است که جهت امنیت در پانصد متری ادارات 
دولتی اتباع بیگانه حق ســکونت را ندارند و سکونت 
این افراد ممنوع می باشد. فرماندار زرند تاکید نمود: 
همکاران اداری حق پارک نمودن ماشــین دولتی را 
بعد از وقت اداری و در شــب در خیابان ندارند و اگر 
مشــاهده شود که ماشین اداری در خیابان رها شده 
قابل قبول نیست، خودرو توقیف خواهد شد تا تکلیف 

مشخص شود.
باید به حوزه اطلاع رسانی بیشتر 

توجه شود
 دبیر انجمن روابط عمومی های زرند نیز خواستار 
بهاء دادن مدیران به روابط عمومی ها شد و گفت: باید 

به حوزه اطلاع رسانی توجه بیشتری کنیم.
لشــکری افزود: در برخی از ســازمان ها و ادارات 
این پست سازمانی وجود ندارد که غیرقابل باور است 
و باید راهکاری داده شــود تا همه سازمان ها، روابط 

عمومی را در چارت سازمانی خود داشته باشند. 

دادستان زرند در جلسه شورای اداری:

مدیراندنبالحاشیهسازیسیاسیواختلافنباشند
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نبود نرخ ثابت در دفاتر مشاور املاك
0292 ... 0913: با توجه به ازدیاد دفاتر مشاور املاک 
در شهر متاسفانه نرخ نامه ثابتی وجود ندارد. هر دفتر برای 
مسوولین  گوش  به  لطفا  دارد.  جداگانه ای  نرخ  خودش 
مربوطه برسانید تا نرخ نامه به صورت روزنامه دیواری در 

معرض دید مشتریان قرار گیرد. 

سیاست یک بام و دو هوا
3391 ... 0913: دور از انصاف است که قریب هفت سال 
پس از راه اندازی کارخانه کک و قطران این روزها و در 
آستانه انتخابات موضوع حل آلایندگی این کارخانجات 
مورد توجه برخی از آقایان قرار گرفته است. سوال مردم 
از آقایان این است که شما تا دیروز منکر این آلایندگی 

بوده اید و امروز مصاحبه می کنید و می گویید صد میلیارد 
برای رفع این آلایندگی هزینه خواهیم کرد. مردم متوجه 
این سیاست یک بام و دو هوا هستند. آیا در طول این 

مدت سلامتی مردم زرند برای این آقایان اهمیت نداشت 
که کاری نکردند؟ 

تکلیف زمین های باغ  سیبی ذوب آهن 
را روشن کنید

پولی  بدبختی  با  از چند سال  ... 0913: پس   3823
پس انداز کردم تا توانستم یک قطعه زمین از باغ های سیب 
خریداری کنم تا بتوانم سرپناهی برای زن و بچه ام درست 
کنم. حالا اداره راه و شهرسازی آمده و جلوی زمین های 
ما را گرفته، همه زرندی ها می دانند که این زمین ها برای 
شرکت ذوب آهن بوده. سوالم این است که اداره راه پس 
از 50 سال به چه دلیل اقدام به این کار کرده است. لطفا 

مسوولین مربوطه پاسخ دهند. 

چرا فکری به حال حقوق معلمان 
بازنشسته نمی شود

7433 ... 0913: با توجه به افزایش حقوق معلمین، 
چرا فکری به حال حقوق معلمان بازنشسته نمی شود؟ چرا 
بیمه طلایی فرهنگیان شامل معلمان بازنشسته نمی شود؟ 
این است آن عدالتی که می گویند؟ یا ما بی سوادیم که 
معنای عدالت و حق و ناحق را نمی دانیم یا مسوولین گوش 

شنوایی ندارند.

پویندگان تنها تشکل رسمی 
اصلاح طلبان زرند نیست

7433 ... 0913: مجموعه پویندگان اعلام کرده است که 
دکتر امیری تنها کاندیدای اصلاح طلبان زرند است. سوالم 
از جناب حجت الاسلام والمسلمین علویان این است که 

ایشان کاندیدای چه طیف و چه حزبی هستند؟ 
آینده ما: با توجه به جلسه پویندگان و دعوت 1000 
دکتر  اصلاح طلب  موافقان  میان  از  صرفا  هم  آن  نفری 
کردند  این جلسه شرکت  در  نفر  که صرفا 300  امیری 
روشن و طبیعی است که ایشان کاندیدای بخش اندکی 

از اصلاح طلبان است. 
اینکه پویندگان دیگر به عنوان تنها تشکل  مضافا بر 
اصلاح طلبان  همه  قبول  مورد  زرند  اصلاح طلبان  رسمی 

نخواهد بود. 

زغال لازم برای کارخانه کک سازی از 
کجا تامین می شود؟

سند  کدام  با  و  اساس  چه  بر  شما   :0913 ...  4010
درصد  ده  با  کک سازی  کارخانجات  می گویید  مدرک  و 
ظرفیت کار می کنند. ما که در کارخانه هستیم هیچ وقت 

زیر 80 درصد کار نکردیم. 
باشد  داشته  صحت  شما  گفته  امیدواریم  آینده ما: 
این خصوص رسما  در  کارخانجات  ای کاش مدیران  اما 
اطلاع رسانی نمایند و از میزان تولید مردم را آگاه نمایند. اما 
ای کاش توضیح می دادید که برای تولید قریب یک میلیون 
تن کک چه مقدار زغال لازم است و این مقدار زغال را این 

کارخانجات از کجا تامین می کنند؟ 
اگر این زغال را از منابع داخلی تامین می کنند پس 
دلایل بحران در معادن زغالسنگ و تعطیلی معادن از جمله 

معدن معدن جو که 750 نفر را بیکار کرد چیست؟ 

:::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::::
زرند 33421181  کرمان: 32254033

پيامک 10009121536821

معاون امور عمرانی فرماندار کوهبنان گفت: با 
توجه به وجود کمربند زلزله در کوهبنان، شهروندان 
نسبت به مقاوم سازی و بهسازی منازل خود اقدام 
مانور  برگزاری  حاشیه  در  ایزدی  محسن  کنند. 
زلزله و ایمنی در مدارس کوهبنان اظهارداشت: 

کشور ما طی سال های گذشته در معرض حوادث 
غیرمترقبه قرار گرفته که زلزله های مهیب بم و 
زرند، وقوع سیل های مخرب و ویرانگر در برخی 
از استان های کشور گویای این حقیقت است. وی 
ادامه داد: استان کرمان نیز با توجه به قرار گرفتن 

در موقعیت خاص جغرافیایی همواره در معرض 
خطرات فراوانی بوده و شهرستان کوهبنان نیز با 
زلزله طی  بر روی کمربند  قرار گرفتن  به  توجه 
سال های گذشته شاهد وقوع زلزله های کوچک و 

بزرگ بوده  است.
معاون عمرانی فرماندار کوهبنان ابراز داشت: 
در زمان وقوع زلزله مدیریت بحران امری ضروری 
است، لذا همکاری و هماهنگی اعضای ستاد بحران 

شهرستان می تواند در این راستا مفید واقع شود.
و  بهتر  منظور کمک رسانی  به  داد:  ادامه  وی 
بیشتر به مصدومان جا دارد که افراد توانمند در 
کلاس های آموزش امداد و نجات حاضر شوند تا 

در هر خانواده یک فرد آموزش دیده وجود داشته 
 باشد.

مرحله  چندین  برگزاری  اظهارداشت:  ایزدی 
مانور زلزله در شهرستان با همکاری هلال احمر 
و ستاد بحران، ساخت پد هلیکوپتر هلال احمر 
برای کمک رسانی در مواقع بروز حوادث، ساخت 
سوله امدادی هلال احمر در شهرستان و استقرار 
مواقع  در  امداد رسانی  برای  نیاز  مورد  تجهیزات 
جمله  از  همجوار  شهرستان های  به  ضروری 

اقداماتی است که در کوهبنان انجام شده  است. 
صورت  به  بحران  ستاد  آماده باش  گفت:  وی 
و  امداد  آموزشی  برگزاری کلاس های  تمام وقت، 

نجات برای دانش آموزان و کارگران معادن، ارایه 
توصیه های ضروری توسط ائمه جمعه شهرستان در 
مراسم نمازجمعه به نمازگزاران، تهیه بروشورهای 
مرتبط و توزیع آن در بین اقشار جامعه و ... از دیگر 
کارهایی است که تاکنون در شهرستان کوهبنان 

انجام شده است. 
کرد:  توصیه  کوهبنانی  شهروندان  به  ایزدی 
شهروندان باید نسبت به بهسازی و مقاوم سازی 
منازل مسکونی خود اقدام و تلاش کنند تا در هر 
داشته  استراحت  زمان  برای  امن  اتاق  خانه یک 
صدمات  کاهش  در  می تواند  خود  این  و   باشند 

جرحی و تلفات جانی در زمان حادثه موثر باشد.

با توجه به وجود کمربند زلزله در کوهبنان:

کوهبنانیهانسبتبهبهسازیمنازلخود
اقدامکنند

آینده ما - گروه جامعه: مسکن را شاید بتوان 
از جهات مختلف اساسی ترین نیاز خانواده لقب داد، 
چراکه شکل گیری کوچک ترین واحد ساختاری اجتماع 
بدون تامین مسکن میسر نیست. از سوی دیگر مسکن 
مثل خوراک و پوشاک از قابلیت صرفه جویی حداکثری 
برخوردار نیست که فرضا با گران شدن لبنیات و گوشت 
بتوان به کاهش 40 یا 50 درصدی مصرف خانواده در 
خصوص این قلم از نیاز بشری اندیشید. علاوه بر آن 
مهم ترین هزینه خانواده ایرانی نیز اختصاص به آن دارد.
فراهم  و  روستایی  مسکن  تامین  میان،  این  در 
کردن زمینه ساخت خانه در روستاها علاوه بر آن که 
از مهاجرت جوانان به شهرها جلوگیری می کند باعث 
رونق زندگی روستایی و توسعه کشاورزی نیز خواهد 
بود. اگر چه در طول سال های اخیر کارهایی در این 
رابطه صورت گرفته است اما در بعضی مناطق مانند 
روستای ده چنار زرند، بالا بودن قیمت زمین باعث شده 
تا جوانان بومی روستا، توان خرید را نداشته باشند و 
برای ساخت خانه در روستای آباء و اجدادی خود با 
مشکلات جدی مواجه شوند. ارسال پیامک تعدادی از 
جوانان روستایی ده چنار بر روی سامانه نشریه آینده ما 
و گلایه آن ها از وضعیت زمین سبب شد تا این مشکل 

را پیگیری نماییم. 

زمین ها را به جوانان ده چنار 
ارزان تر بدهید

با  گفت وگو  در  ده چنار  روستای  جوانان  از  یکی 
آینده ما گفت: قبلا زمین های شهرک ده چنار که توسط 
بنیاد مسکن واگذار می شود به کسانی تعلق می گرفت 
که حداقل 5 سال ساکن این منطقه بودند اما در حال 

حاضر این شرایط برداشته شده است. 
وی ادامه داد: از سوی دیگر بنیاد مسکن قیمتی را 
برای این زمین ها تعیین کرده که جوانان روستایی توان 
خرید آن را ندارند و در نتیجه از زمین آبا و اجدادی 

خود بهره ای نمی برند. 
یکی دیگر از جوانان این روستا تصریح کرد: چند 
وقت پیش در بنیاد مسکن زرند تجمع کردیم و به این 
وضعیت اعتراض نمودیم اما متاسفانه جواب درستی 
به ما ندادند. وی افزود: روستای ده چنار تا زرند کمتر 
بسیاری  دلیل  به همین  و  دارد  فاصله  از 2 کیلومتر 
در سطح  زمین  توان خرید  که  زرندی  از شهروندان 
شهر را ندارند با خرید زمین و ساخت خانه، در این 
روستا ساکن شده اند اما پرداخت این پول برای جوانان 
روستایی سنگین است. نماینده این جوانان معترض نیز 
با بیان اینکه تصمیم گرفتیم این کار را از راه قانونی 
دنبال کنیم، اظهارداشت: با دهیار در این رابطه صحبت 
کردم و گفتم چرا این قیمت را برای زمین های یک 
روستا در نظر گرفته اید در حالی که می دانید جوانان 
روستایی توان پرداخت این پول را ندارند اما او می گوید 
این قیمت توسط بنیاد مسکن اعلام شده و ما در این 

رابطه نمی توانیم دخالت کنیم. 
به  زمین  فروش  پول  از  باید درصدی  افزود:  وی 
تامین  و  عمرانی  کارهای  صرف  تا  برگردد  روستا 
نمی شود  انجام  کار  این  ظاهرا  اما  شود  زیرساخت ها 
آسفالت  و  است  خاکی  همه  روستا  کوچه های  چون 
جاده هم نیمه تمام رها شده است. وی با بیان اینکه 
ما به دهیار اعتماد کامل داریم، گفت: دهیار روستا، فرد 
مورد اعتمادی است و همه روستائیان به او اعتماد کامل 
برای واگذاری  این است که لااقل  ما  اما حرف  دارند 
زمین به جوانان روستا شرایطی را در نظر بگیرند. وی 
جوانان  به  کمک  برای  می تواند  مسکن  بنیاد  افزود: 
روستای ده چنار، نسبت به دیگر مشتریان پول کمتری 
دریافت کند تا آن ها بتوانند در روستای آبا و اجدادی 
خود ساکن شوند. نماینده جوانان معترض تصریح کرد: 
چندی پیش 30 قطعه زمین از طریق قرعه کشی به 
متقاضیان واگذار شد اما شاید فقط 5 نفر توان پرداخت 
قیمت تعیین شده که حدود 20 تا 25 میلیون می باشد 
را داشته باشند. وی خاطرنشان ساخت: از سوی دیگر 
مردم روستای ده چنار می خواهند بدانند پولی که برای 
فروش این زمین ها گرفته شده کجا هزینه شده است 
و چرا در مقابل این ساخت و ساز بی رویه در روستا، 
وضعیت کوچه و خیابان ها و سایر مواردی که نیاز به 
رسیدگی دارد هنوز مانند گذشته است. وی همچنین با 

اشاره به زمین های بین زرند و ده چنار که توسط جهاد 
کشاورزی واگذار گردیده، گفت: جهاد کشاورزی پس 
از گرفتن این زمین ها آن ها را به کارمندانش واگذار 
کرده اما در حال حاضر هیچ ارگانی مسوولیت آن ها را 

بر عهده نمی گیرد. 
وی ادامه داد: نه شهرداری مجوز ساخت در این 
زمین ها را صادر می کند، نه بنیاد مسکن و نه دهیاری. 
این زمین ها مدتی خرید و فروش هم می شد اما الان 
بلاتکلیف رها شده اند و معلوم نیست بر چه اساسی 

واگذار گردیده است. 

ساکن و اهل روستا بودن جزو 
شرایط واگذاری زمین نیست

دهیار روستای ده چنار نیز در گفت وگو با آینده ما 
در خصوص واگذاری زمین به واجدین شرایط، گفت: 
این زمین ها چند سال پیش توسط منابع طبیعی به 
بنیاد مسکن واگذار شده که در حال حاضر تفکیک 
می گردد.  واگذار  شرایط  واجد  جوانان  به  و  می شوند 
مرتضی ترک زاده افزود: جوانانی که دارای کارت پایان 
خدمت باشند، 25 سال داشته باشند و یا متاهل باشند 
بنیاد  به  روستا  شورای  از  نامه  دریافت  با  می توانند 

مسکن مراجعه و زمین دریافت نمایند. 
گفته  ما  به  آنچه  اساس  بر  اینکه  بیان  با  وی 
شده ساکن و اهل روستا بودن جزو شرایط واگذاری 

از  که  هر کس  ساخت:  خاطرنشان  نمی باشد،  زمین 
بگیرد.  باشند می تواند زمین  شورا معرفی نامه داشته 
دهیار ده چنار تصریح کرد: قبلا چون زمین زیاد نبود 
شرایط واگذاری محدود بود اما الان زمین فراوان است، 
بنیاد مسکن این مساله را آزاد کرده و شورا می تواند 
معرفی نامه بدهد تا متقاضیان برای خرید زمین اقدام 
نمایند. وی با بیان اینکه قیمت گذاری زمین ها در حال 
تعیین  دادگستری  رسمی  کارشناس  توسط  حاضر 
منطقه ای  صورت  به  قیمت ها  قبلا  گفت:  می شود، 
اعلام می شد اما الان قیمت کارشناسی روی زمین ها 

گذاشته اند. 
ترک زاده با بیان اینکه در واگذاری زمین ها هیچ 
شرط خاصی برای جوانان ده چنار قائل نشده اند، افزود: 
زمانی که قیمت ها کارشناسی شده است هیچ امتیاز 
خاصی برای اهالی روستا وجود ندارد. دهیار روستای 
ده چنار اظهارداشت: هر قطعه زمین در حال حاضر تا 
20 میلیون تومان واگذار می شود. وی در پاسخ به این 
سوال که آیا شما از طریق دهیاری در این خصوص 
و  فرماندار  طریق  از  گفت:  نداده اید؟  انجام  اقدامی 
نماینده شهر موضوع را پیگیری کردیم و حتی شورای 
روستا نیز این موضوع را پیگیری نموده اما ملک برای 
بنیاد مسکن است و آن ها هم فقط با قیمت کارشناسی 
زمین واگذار می کنند.  دهیار ده چنار در خصوص سهم 
روستا از فروش زمین ها نیز اظهارداشت: به گفته بنیاد 
است  روستا  زمین ها سهم  فروش  مسکن 70 درصد 
که باید صرف کارهای عمرانی شورا شود اما متاسفانه 
تاکنون محقق نشده است. وی با بیان اینکه تاکنون 
5 درصد از میزان فروش زمین هم به روستا برنگشته 
است، افزود: متاسفانه مسایلی وجود دارد که ما از آن 
بی خبر هستیم. ترک زاده در خصوص زمین های جهاد 
کشاورزی نیز گفت: جهاد کشاورزی از طریق وزارتخانه 
و طی نامه نگاری با وزیر وقت این زمین ها را تصرف 
نموده و طرحی نیز روی آن ها پیاده کرده اند و به هر 
به  الان  اما  نموده اند  واگذار  داشتند  که دوست  کس 
یک معضل تبدیل شده  است. وی ادامه داد: در حال 
حاضر بنیاد مسکن حاضر به قبول این زمین ها و صدور 
دهیاری  و  نیست  آن ها  در  ساخت وساز  برای  پروانه 
انجام دهد. ترک زاده خاطرنشان  هم نمی تواند کاری 

اما  بوده  ملی  اراضی  به  متعلق  زمین ها  این  ساخت: 
برای  کشاورزی  جهاد  به  طبیعی  منابع  که  نمی دانم 

تصرف این زمین ها مجوز داده یا خیر؟ 

ساکن روستا بودن جزو شرایط است
بیان  با  نیز  زرند  بنیاد مسکن شهرستان  رییس 
اینکه زمین های ده چنار، زمین های روستایی محسوب 

می شوند، گفت: قیمت گذاری اراضی روستایی توسط 
استان  در  که  است  کمیسیون هایی  و  فنی  کمیته 
قیمت  افزود:  عوض پور  مهندس  می شود.  تشکیل 
کارشناسی زمین دستورالعملی دارد که دستورالعمل 
واگذاری زمین است که به بنیاد مسکن داده می شود 
باید قیمت زمین بر  و کمیسیون تشکیل می شود و 
اساس بخشنامه واگذاری 20 تا 25 درصد زیر قیمت 
بازار باشد. وی با بیان اینکه قیمت هر زمین به اقتضای 
دستورالعمل  در  نمود:  تصریح  است،  متفاوت  روستا 
اعمال  زمین  موقعیت  و  بودجه  زمین،  قیمت گذاری 
می شود و قیمت ها متفاوت است. وی با تاکید اینکه 
قانون  مصوبه  قیمت  زمین،  واگذاری  قیمت های 
واگذاری زمین می باشد، گفت:  این قیمت کارشناسی 
نیست بلکه قیمت مصوب و قانونی زمین است که 25 

درصد زیر قیمت کارشناسی می باشد. 
عوض پور در پاسخ به سوال خبرنگار آینده ما مبنی 
سال های  به  نسبت  زمین  قیمت های  چرا  اینکه  بر 
بیشتر  قیمت ها  گفت:  است،  داشته  افزایش  گذشته 
نشده است، قیمت واقعی شده است، البته در گذشته 
هم بر اساس کمیسیون قیمت گذاری به همین شکل 
بود اما به قیمت واقعی نرسیده بود و هم اکنون نیز به 
قیمت واقعی نرسیده است و 40 الی 50 درصد زیر 
قیمت بازار واگذار می شود. وی ادامه داد: البته قیمت ها 
در روستاهای ده چنار و سلیمان آباد به دلیل نزدیک 
قیمت  با  و  دارند  بیشتری  حساسیت  شهر  به  بودن 

بالاتری واگذار می شوند.
شرایط  به  زرند  شهرستان  مسکن  بنیاد  رییس 
واگذاری این زمین ها اشاره نمود و افزود: معمولا در 
افراد  به  زمین ها  دهیاری،  و  معرفی شورا  با  روستاها 
ساکن در همان روستا داده می شود که بنیاد مسکن 
تشکیل پرونده می دهد و پس از طی مراحلی از جمله 
استعلام از اداره راه و شهرسازی و مشخص شدن اینکه 
فرد متقاضی سابقه واگذاری زمین نداشته باشد واگذار 
می شود. وی ادامه داد: مجردین باید حتما بالای 25 
سال سن داشته باشند و خانم های سرپرست خانوار نیز 
بالای 35 سال و برای متاهلین نیز داشتن کارت پایان 

خدمت و ساکن روستا بودن جزو شرایط است.
افراد  این زمین ها مختص  تاکید نمود:  عوض پور 
همان روستا است و به همین دلیل با معرفی شورا، 
بنیاد مسکن پرونده ها را تشکیل می دهد اما در قانون، 
برنامه ریزی و پیش بینی شده است که بنیاد مسکن 
می تواند به 15 الی 20 درصد افرادی که متقاضی باشند 
نیز زمین واگذار نماید اما تا به حال بنیاد مسکن این 
قانون را اعمال نکرده است و با شورا هماهنگ بوده ایم 

و کسانی که معرف شورا بوده اند را ثبت نام نموده ایم.
به  می توان  که  خاصی  امتیاز  نمود:  تصریح  وی 
جوانان ساکن در این روستا داد این است که می توان 
اراضی نزدیک تر و مرغوب تر را به جوانان روستا واگذار 

نماییم البته پس از اینکه شورا معرفی و تایید نمود.

امکان ندارد قیمت پایین تر از این 
حد بیاید

خبرنگار آینده ما از نگرانی جوانان روستایی گفت 
و اینکه این قیمت ها برای روستاییان زیاد است و قادر 
پاسخ داد: کمیسیون  نیستند که عوض پور  به خرید 

قیمت گذاری تعریف شده و نحوه واگذاری نیز تعریف 
دارد و بر اساس همان تعریف و قیمت کارشناسی باید 
و  باشد  زمین  روز  کارشناسی  قیمت  زیر  درصد   25

دستورالعمل این است و باید اجرا شود.
وی ادامه داد: همین قیمتی که دوستان می گویند 
بالا است هنوز هم قیمت واقعی زمین نیست و برخی 
از زمین ها تا 40 الی 50 درصد زیر قیمت کارشناسی 
می باشد و هنوز به قیمت واقعی خودش نرسیده است.

رییس بنیاد مسکن شهرستان زرند افزود: امکان 
ندارد قیمت پایین تر از این حد بیاید و احتمال دارد 
بیشتر هم شود چراکه قیمت باید واقعی باشد و اگر 
کسی ادعا می کند که قیمت بالا است ما حاضریم که 
کارشناس زمین را کارشناسی نماید و قیمت را اعلام 
نماید و آن زمان خواهید دید که قیمت واگذاری چه 

مقدار زیر قیمت است.
وی ادامه داد: متولی اصلی واگذاری زمین بنیاد 
مردم  و  افراد  فقط  شورا  و  دهیاری  و  است  مسکن 
متقاضی را به بنیاد مسکن معرفی می نمایند و واگذاری 
زمین نیز از طریق منابع طبیعی که به بنیاد واگذار شده 

است کار ثبت نام و واگذاری را انجام می دهد.

80 درصد پول فروش زمین در 
همان روستا هزینه می شود

عوض پور گفت: طبق قانون 70 الی 80 درصد از 
این پول ها به روستا برگشت داده شود. البته قبلا 30 
الی 40 درصد بوده است و هم اکنون چند سال است که 
بنیاد مسکن حدود 80 درصد از این پول ها را به روستا 
برگشت می دهد و این واگذاری ها درآمد و سودی برای 
بنیاد مسکن ندارد و این دریافتی ها در قالب طرح های 
عمرانی، زیرسازی، آسفالت، جدول گذاری و نیز اجرای 

طرح های هادی به روستا برگردانده می شود.
وی در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه 
تاکنون چه مبلغی برگشت داده شده است، گفت: برای 
روستاهای ده چنار و سلیمان آباد برای امسال و سال 
آینده اعتبار گذاشته ایم و برنامه داریم و بنیاد مسکن 
چندین مرحله اجرای طرح های هادی و زیرسازی و 
آسفالت، تهیه طرح هادی و بازنگری طرح ها را در این 
روستاها داشته است و هزینه نموده است و امسال نیز 
110 میلیون تومان اعتبار گذاشته است تا برای روستا 

کار شود و در آینده نیز مبالغی را هزینه خواهد نمود.
فروش  پول  شدن  هزینه  خصوص  در  عوض پور 
زمین در روستای ده چنار اظهارداشت: مقداری از این 
پول هزینه شده است. در سالجاری یک پروژه 120 
میلیونی داریم که موافقت نامه آن در حال مبادله است. 
رییس بنیاد مسکن شهرستان زرند ادامه داد: نیمی 
از جاده روستا سال گذشته آسفالت شد و مابقی آن را 
امسال کار می کنیم و تقریبا کل پول دوباره طی یک تا 
3 سال به روستا برمی گردد. وی تصریح کرد: کارهای 
با یک سال  روستایی  زیرساخت های هیچ  و  عمرانی 

اعتبار گذاشتن تمام نمی شود آن هم روستاهای بزرگی 
مثل ده چنار و سلیمان آباد که ما برای هر کدام از آن ها 
جداگانه برنامه ریزی کرده ایم. عوض پور افزود: از ابتدای 
انقلاب به ازای هر قطعه زمین که واگذار گردیده، پولی 
گرفته شده که بر اساس قانون خاص آن مقطع هزینه 
گردیده اما الان 2 یا 3 سال است که قرار شده بیشتر 
این پول به خود روستا برگردد و در آن جا هزینه شود. 
خبرنگار آینده ما گفت:  ظاهرا چیزی از این پول 

آن طور که باید عاید روستا نشده است که وی پاسخ 
داد: این کار انجام شده است، ما چندین روستا داریم 
که در تمام آن ها کار انجام می شود و به مروز زمان 
پول به روستا برمی گردد. عوض پور با بیان اینکه بیشتر 
این پول در خود ده چنار هزینه می شود، اظهارداشت: 
ممکن است مقداری از این پول در روستای دیگری که 
واگذاری زمین در آنجا کمتر است هزینه شود اما بیشتر 

آن در خود ده چنار هزینه می گردد. 
رییس بنیاد مسکن شهرستان زرند با بیان اینکه 
اجرای  نیز در  و آن ها  دارند  اعتباراتی  نیز  دهیاری ها 
طرح ها فعالیت می نمایند، گفت: بنیاد مسکن نیز از 
در  ملی  و  استان  پروژه های  و  زمین  واگذاری  محل 

روستاها هزینه خواهد نمود.

قطعات بین 6 تا 12 میلیون به 
فروش می رسد

وی تاکید نمود: متاسفانه در گذشته در مساله 
واقعی  حد  به  قیمت  و  شده  کوتاهی  قیمت گذاری 
نرسیده است هر چند که قبلا نیز کمیسیون تشکیل 
شده اما قیمت در گذشته باید بیشتر می بود و هنوز 
هم تا 40 درصد زیر قیمت واقعی است و بر همین 

مبنا به نظر بنده هیچ اجحافی نشده است. 
عوض پور یادآور شد: شرایط خاصی نیز برای افراد 
تحت پوشش کمیته امداد، بهزیستی و خانواده های 
این  واگذاری  جهت  جانبازان  و  شهدا  یک  درجه 

زمین ها در نظر گرفته شده است.
وی در خصوص قیمت قطعات زمین در ده چنار 
نیز خاطرنشان ساخت: قیمت قطعات بر اساس کوچه 
و خیابان، کوچک و بزرگی و یک معبر یا دو معبر بودن 
بین 6 تا 12 میلیون تومان به فروش می رسد. رییس 
بنیاد مسکن شهرستان زرند تاکید کرد: این زمین ها 
قابل خرید و فروش نیستند و به افرادی واگذار می شود 
که حتما باید آن را بسازند. وی اعتراض جوانان ده چنار 
مبنی بر فروش زمین به قیمت 20 میلیون تومان را 
تکذیب کرد و افزود: اصلا چنین چیزی نیست. زمانی 
که یک قطعه محاسبه می شود یک رسید به متقاضی 
می دهیم تا بر اساس آن هزینه را به حساب بنیاد واریز 
نماید که تا یک ماه نیز اعتبار دارد. ما هنوز قطعه ای 
نفروخته ایم.  بیشتر  تومان!  میلیون  تا 15  از 10  را 
عوض پور تصریح کرد: شما از کسانی که اعتراض دارند 
بخواهید تا فیش واریزی بنیاد را به شما نشان دهد، 
متری  قطعه در خیابان 20  بزرگ ترین  و  بیشترین 

بیشتر از 15 میلیون تومان فروخته نشده است. 
و  خانه  ساخت  از  بعد  ساخت:  خاطرنشان  وی 
زمین واگذار شده، سند مالکیت به نام متقاضی صادر 
می شود و بعد می تواند زمین را بفروشد و تا قبل از آن، 
این زمین ها قابل خرید و فروش نیستند. رییس بنیاد 
مسکن شهرستان زرند گفت: زیر بنای ساختمان که 
باید در زمین احداث شود باید بین 50 تا 60 متر باشد 
و ساختمان با نظارت ناظرین فنی روستایی که زیر 

نظر بنیاد فعالیت می کنند ساخته می شود.

گلایه جوانان از گرانی زمين در روستای ده چنار؛

سهمی از روستای اجدادی خود نداریم! 

این  برای  را  قيمتی  بنياد مسکن 
جوانان  که  کرده  تعيين  زمين ها 
روستایی توان خرید آن را ندارند 
و در نتيجه از زمين آبا و اجدادی 

خود بهره ای نمی برند. 
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آینــده ما - گروه جامعه: علایــم راهنمایی و 
رانندگــی از مهم ترین ابــزار در راهنمایی رانندگان، 
افزایش درست تصمیم گیری آنان و کاهش تصادفات 
می باشــد. دقت مناسب در قرارگیری محل تابلوها و 
علایم و به روزرســانی آن ها با توجه به شــرایط روز 
خودروهــا و جاده هــا و نیز اســتفاده از علایم جدید 
ترافیکی نقــش زیادی در کاهش آمــار تصادفات و 

تلفات جاده ای دارد.
از سوی دیگر واقع گرایی در تعیین تابلوها و علایم، 
دقت در انتخاب آن و همچنین دقت در انتخاب محل 
نصــب تابلوها نیز اهمیت و اعتماد رانندگان به علایم 
راهنمایــی و رانندگی را می افزاید و در نتیجه کاهش 

تصادفات را در پی خواهد داشت .
جاده زرند - محمدآباد یکی از راه هایی اســت که 
محل رفت وآمد اهالی روســتاهای زیــادی از جمله 
عبــاس آباد، محمدآباد، همت آبــاد، خیرآباد و ... به 
زرند می باشــد. این جاده عــلاوه بر آن که کم عرض 
و پر ترافیک اســت در تقاطع جاده اصلی فاقد چراغ 
راهنما و علایم راهنمایی و رانندگی می باشد. از سوی 
دیگــر ادامه ایــن جاده به طرف رفســنجان، قبل از 
پمپ بنزین در حال زیرسازی و خاکبرداری می باشد 
اما متاسفانه با وجود حجم بالای ترافیک این قسمت 

از مســیر تنها با چند گونی شــن و کشــیدن علایم 
خطــر بر روی این گونی ها، به اصطلاح ایمن ســازی 
شــده اســت. وضعیت بد ایمن سازی جاده هر لحظه 
استفاده کنندگان از مسیر خصوصاً موتورسیکلت ها را 
با خطر جدی مواجه می کند. عدم اســتفاده از چراغ 
خطر و یا علایم هشداردهنده دیگر، حتی باعث آسیب 
چند راننده موتورســیکلت و ســقوط آن ها به درون 
حفاری ها شــده است. در همین حال، رییس اداره راه 
و شهرســازی شهرستان زرند در گفت وگو با آینده ما 
بــا بیان اینکه این جاده در حوزه شــهری قرار دارد، 
گفت: اگر شــهرداری و یا اداره برق، برق این چراغ را 
تامین کنند ما آماده هستیم که در این سه راهی چراغ 
راهنما نصب کنیم. مهندس نورالدینی افزود: با توجه 

به اینکه این مســیر بار ترافیکی 
بالایی دارد، لذا رانندگان محترم 
با سرعت مطمئنه رانندگی نمایند 
و انشــاا... به زودی پروژه دو بانده 
نمودن این مســیر نیــز به پایان 
خواهد رســید. وی با بیان اینکه 
بهسازی این کمربندی در حوزه 
اداره راه و شهرســازی نیســت، 
ادامــه داد: با این وجود اداره راه و 
شهرسازی اعتباری جهت این امر 
اختصاص داده و از این کمربندی 

6 کیلومتری 2 و نیم کیلومتر آن، از نزدیک شــرکت 
پســته در جاده رفســنجان تا بعد از خیابان شهدای 

محمدآباد، توســط اداره راه، اتوبان خواهد شد که در 
حال اجرا می باشد.

نورالدینی در پاســخ به سوال خبرنگار آینده ما در 

خصوص علت عدم نصب علایم هشداردهنده و راهنما 
افزود: پیمانکار مربوطه به دلیل اینکه لبه جاده برش 
داده شــده اســت و تابلوی خطر را نمی توان بر روی 
آسفالت قرار داد لذا گونی ها را در کنار جاده گذاشته  

است و علایم داخل آن ها قرار دارد.
این ســخن نورالدینی در حالی بیان می شود که 
تا روز گذشــته و زمانی که خبرنــگار آینده ما برای 
تهیه عکس و گزارش به محل مراجعه کرده بود هیچ 
علامت هشــداردهنده و خطری داخل گونی ها قرار 
نداشــت. وی همچنین با بیان اینکه دو نفر به دلایلی 
جلــوی کار را در این مســیر گرفته اند، ادامه داد: اگر 
مردم همکاری نمــوده و جلوی کار را نگیرند تا آخر 
دی ماه لایه نهایی و بیج این مسیر انجام خواهد شد.

چه کسی مسؤول بازی با جان مردم است 

شهردارییاادارهراه

مردم روستای ده چنار می خواهند 
بدانند پولی که برای فروش این 
هزینه  کجا  شده  گرفته  زمين ها 
این  مقابل  در  چرا  و  است  شده 
ساخت و ساز بی رویه در روستا، 
وضعيت کوچه و خيابان ها و سایر 
مواردی که نياز به رسيدگی دارد 

هنوز مانند گذشته است

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||

آب مایه 
حیات است. 

در مصرف آب 
زیاده روی و 

اسراف نکنید. 
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::::: |حوادث| :::::

انهدام باند بزرگ مواد مخدر در کهنوج
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان کهنوج از انهدام یک 
باند بزرگ قاچاق مواد مخدر که قصد انتقال این محموله 

از نقاط مرزی کشور به سایر استان ها را داشتند خبر داد.
مسعود معاذالهی گفت: مامورین اداره اطلاعات شهرستان 
کهنوج با دستور مقام قضایی، طی یک درگیری مسلحانه 
شدند  موفق  و  انجامید  طول  به  ساعت  دو  مدت  به  که 
سه نفر از قاچاقچیان را به هلاکت برسانند و یک نفر از 

قاچاقچیان نیز مجروح و دستگیر شده است.
کیلوگرم   25 و  هزار  عملیات  این  در  کرد:  تصریح  وی 
 12 کلاش،  سلاح  قبضه  سه  تریاک،  نوع  از  موادمخدر 
تیغه خشاب، یک دستگاه نیسان و یک دستگاه پژو 405 
کشف و ضبط شد. معاذالهی اظهارداشت: پلیس اطلاعات 
و امنیت فرماندهی انتظامی شهرستان کهنوج نیز موفق 
شد.  الکی  مشروبات  قوطی  با 312  فردی  دستگیری  به 
وی افزود: متهم قصد انتقال مشروبات الکلی از شهرستان 
میناب به یکی دیگر از شهرهای استان را داشت که توسط 
شهرستان  انتظامی  فرماندهی  امنیت  و  اطلاعات  پلیس 

کهنوج شناسایی و دستگیر شد.

رانش زمین در گل گهر سیرجان 2 
کشته برجای گذاشت

انبار دپوی محصولات باطله گل گهر سیرجان بر اثر رانش 
زمین ریزش کرد و منجر به کشته شدن 2 نفر از نیروهای 

پیمانکاری که اهل لرستان بودند شد.
مدیر روابط عمومی گل گهر سیرجان در خصوص این اتفاق 
گفت: حدود ساعت 11 درحالی که بار برگشتی کارخانه 
در قسمت مواد باطله دپو می شد بر اثر رانش زمین یک 
دستگاه بیل مکانیکی و دو دستگاه کمپرسی در زیر آوار فرو 
رفتند. حلوایی پور در ادامه تصریح کرد: به محض وقوع این 
حادثه اورژانس و هلال احمر شهرستان سیرجان به محل 
اعزام شدند و فورا عملیات امدادرسانی و نجات آغاز شد. 
نیروهای  از  نفر  واقعه، یک  این  درابتدای  اذعان کرد:  وی 
پیمانکاری به نام اسدی از زیر آوار بیرون آورده شد اما برای 
یافتن نفر دوم که مدت زمان طولانی 12 ساعته طی شد از 

سگ های زنده یاب استفاده کردیم. 

دستگیري دو شرور فراري مسلح 
دو  دستگیري  از  کهنوج  انتظامي  فرماندهي  جانشین 
شرور فراري مسلح در دو عملیات پلیس امنیت عمومي 
گفت:  فیروزبخت  رضا  سرهنگ  داد.  خبر  شهرستان  این 
ایذایي در جنوب استان، شناسایي  در پي تیراندازي هاي 
کار  دستور  در  مجرمانه  فعل  این  عاملان  دستگیري  و 
دستگاه هاي امنیتي قرار گرفت. وي افزود: ماموران انتظامي 
پلیس امنیت عمومي با انجام اقدامات اطلاعاتي و تحقیقات 
گسترده پلیسي در دو عملیات جداگانه توانستند متهمان 
اقدامي  در  عملیاتي  ویژه  تیم  تشکیل  با  و  شناسایي  را 

ضربتي و غافلگیرانه در مخفیگاه شان دستگیر کنند. 
فیروزبخت بیان داشت: در کارنامه این متهمان علاوه بر 
ایجاد رعب و وحشت و اخلال در نظم و امنیت شهروندان 
به  تیراندازي منجر  فقره  آدم ربایي، حمل سلاح، چندین 
جرح و قاچاق اتباع بیگانه دیده مي شود. وی تصریح کرد: 
روند  سیر  براي  دستگیري  از  پس  مسلح  شرور  دو  این 

قانوني تحویل دستگاه قضا شدند.

توقیف 1 میلیارد و 80 میلیون برنج قاچاق 
فرمانده انتظامي شهرستان منوجان با اشاره به توقیف یک 
دستگاه کامیون با 24 تن برنج قاچاق به ارزش یک میلیارد 
و 80 میلیون ریال در این شهرستان گفت: ماموران ایستگاه 
بازرسي شهید شعباني به یک دستگاه کامیون که در محور 
بندرعباس - کهنوج در حال تردد بود، مشکوک شدند و 

بازرسي از آن را در دستور کار قرار دادند. 
بازرسي فني  سرهنگ رضا محمدحسني تصریح کرد: در 
مشاهده شد که کامیون حامل 24 تن برنج قاچاق به ارزش 
یک میلیارد و 80 میلیون ریال است. وي بیان داشت: در 
این رابطه دو قاچاقچي دستگیر، کامیون مذکور توقیف و 

براي سیر مراحل قانوني تحویل مراجع قانوني شد.

کشف 30 کیلوگرم هروئین در گلباف 
دستگاه  دو  توقیف  از  کرمان  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
ماموران  توسط  هروئین  کیلوگرم   30 کشف  و  خودرو 
عبدالعلي  سرهنگ  داد.  خبر  گلباف  بخش  انتظامي 
انجام  با  گلباف  بخش  انتظامي  ماموران  گفت:  روانبخش 
یکسري اقدامات اطلاعاتي از انتقال یک محموله مواد مخدر 

از مسیر گلباف به کرمان آگاهي یافتند. 
مناطق  بر  منطقه  این  پلیس  اشراف  به  اشاره  با  وي 
اعزام  با  ماموران  افزود:  انحرافي،  و مسیرهاي  صعب العبور 
چند اکیپ و با استقرار نامحسوس در مسیرهاي احتمالي، 
تردد قاچاقچیان را زیر نظر گرفتند. روانبخش ادامه داد: در 
همین راستا ماموران انتظامي بخش گلباف به یک خودروي 
متوقف  را  آنان  و  مشکوک  پراید  یک خودرو  و  پژو 405 
کردند. وی تصریح کرد: در این عملیات تعداد 30 بسته مواد 

مخدر هروئین به وزن 30 کیلوگرم کشف شد. 
این  در  اینکه  بیان  با  کرمان  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
به  متهمان  اظهارداشت:  شدند،  دستگیر  نفر   5 عملیات 
و مواد کشف شده جهت سیر  توقیفي  همراه خودروهاي 

مراحل قانوني به مراجع قضایي ارجاع شدند. 

مسیری  زرند،  شهرستان  استحفاظی  حوزه 
ناامن برای سوداگران مرگ است و پلیس با تمام 

توان برای مقابله با آنان تلاش می کند.
انتظامی شهرستان زرند  جانشین فرماندهی 
با اعلام این خبر گفت: ماموران پلیس شهرستان 
زرند طی یک هفته اخیر با انجام چند عملیات، 
موفق به کشف مقدار چشمگیری مواد مخدر در 

سطح شهرستان شدند.
سرگرد صمدا... ترابی افزود: در اولین عملیات 
که به صورت مشترک بین ماموران پلیس مبارزه 
انجام  اصفهان  و  زرند  شهرستان  مخدر  مواد  با 
شد، در یک اقدام اطلاعاتی از سوی پلیس زرند، 
قاچاقچیان در ایست و بازرسی شهرستان نائین 
استان اصفهان از حرکت بازایستادند و قریب به 

نیم تن مواد مخدر از آنان کشف شد.
سه  عملیات  این  در  نمود:  تصریح  وی 
قصد  پاک کن  راه  عنوان  به  که  نیز  قاچاقچی 
مواصلاتی  در محورهای  مواد  عبور  و  محافظت 
پارس  خودرو  دستگاه  دو  همراه  به  داشتند  را 
و زانتیا توسط پلیس مبارزه با مواد مخدر زرند 

توقیف شدند.
زرند  شهرستان  انتظامی  فرمانده  جانشین 
با بیان اینکه پلیس قاطعانه با قاچاقچیان مواد 
اقدامی  در  افزود:  نمود،  خواهد  برخورد  مخدر 
و  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  ماموران  دیگر، 
بیش  کشف  به  موفق  سیریز  انتظامی  پاسگاه 

چهار  دستگیری  و  تریاک  کیلوگرم   180 از 
سیریز   - زرند  مواصلاتی  محور  در  قاچاقچی 

شدند.
ادامه داد: طی یک عملیات ضربتی و  ترابی 
غافلگیرانه نیز مقدار 158 کیلو و 300 گرم تریاک 
در صندوق عقب خودروی سمند کشف و راننده 
خودرو به همراه دو راه پاک کن با دو خودرو مگان 
و پارس دستگیر و خودروها جهت بررسی بیشتر 
به پلیس مبارزه با مخدر انتقال داده شدند.وی 
گفت: در عملیاتی دیگر ماموران پاسگاه انتظامی 
از  تریاک  کیلوگرم   22 کشف  به  موفق  سیریز 
خودرو پراید که در کیف سامسونت در صندلی 

عقب جاساز شده بود گردیدند که راننده دستگیر 
و خودرو مورد نظر جهت بررسی بیشتر به پلیس 

مبارزه با مخدر انتقال داده شد.
پی  در  همچنین  ساخت:  خاطرنشان  ترابی 
از  یکی  در  که  فردی  اطلاعات،  و  اخبار  کسب 
روستاهای شهرستان اقدام به نگهداری و خرید 
عملیات  یک  در  می نمود  مخدر  مواد  فروش  و 
نوع  از  مواد مخدر  کیلو  و 41  ضربتی دستگیر 

تریاک در منزل وی کشف شد.
وی ادامه داد: مواد مخدر کشف شده به همراه 
متهمان برای سیر مراحل قانونی تحویل مراجع 

ذی صلاح گردید.

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

کشف بيش از 400 کيلوگرم مواد مخدر در زرند

زرند، محوری ناامن برای سوداگران مرگ

 8 در  گفت:  کرمان  استان  انتظامی  فرمانده 
درصدی   5 افزایش  با  سال جاری  گذشته  ماهه 
کشف سرقت و کاهش 16 درصدی وقوع سرقت 

در استان کرمان روبه رو بوده ایم.
خبری  نشست  در  بنی اسدی  رضا  سرهنگ 
مردم  به حق  خواسته  را  امنیت  رسانه  اصحاب  با 
دانست و اظهار کرد: نیروی انتظامی در راستای 
تحقق این اصل که مهم ترین اولویت ماست تمام 
توان خود را به کار بسته است. وی اقدامات نیروی 
انتظامی برای توسعه امنیت را مطلوب دانست و 
ادامه داد: پلیس به شدت با مخلان نظم و امنیت 

جامعه برخورد می کند.
فرمانده انتظامی استان کرمان ادامه داد: یکی از 
مسایلی که باید مورد توجه افراد قرار گیرد بحث 

استفاده از تکنولوژی های روز است.

انتشار 18 مورد فیلم خصوصی 
در کرمان

از  استفاده  سمت  به  جوانان  گرایش  به  وی 
شبکه های مجازی اشاره و تصریح کرد: باید افراد 
در هنگام استفاده از این شبکه ها، بسیار هوشیار 
باشند و اطلاعات شخصی خود را در اختیار افراد 

ناشناس قرار ندهند.
فرمانده انتظامی استان کرمان در ادامه با اشاره 
به میزان جرایم اینترنتی در استان کرمان افزود: در 
سال جاری 140 مورد برداشت غیرمجاز اینترنتی 
و 145 مورد کشف جرایم اینترنتی داشته ایم که 
تعدادی از این کشف جرایم مربوط به پرونده های 

مورد   21 همچنین  است،  بوده  گذشته  سال 
مزاحمت های اینترنتی و 20 مورد نیز کشف این 

نوع جرم داشته ایم.
وی با بیان اینکه 18 مورد انتشار فیلم خصوصی 
در کرمان اتفاق افتاده است، اظهار کرد: در جرایم 
رایانه ای 75 درصد از مجرمان مرد و 25 درصد 
زن بوده اند که 10 درصد این افراد زیر 17 سال و 
50 درصد این افراد بالای 28 سال سن داشته اند.

افزایش 21 درصدی تصادفات جرحی
فرمانده انتظامی استان کرمان با اشاره به آمار 
در  گفت:  نیز  استان  این  شهری  درون  تصادفات 
و  فوتی  تصادفات  کاهش  درصد   21 سال جاری 
21 درصد افزایش تصادفات جرحی داشته ایم که 
درصدی   10 افزایش  با  سال جاری  در  متاسفانه 
و 35  مورد  با 426  برون شهر  در  فوتی  تصادفات 
درصد افزایش تصادفات جرحی با یک هزار و 791 
مورد روبه رو بوده ایم. وی گفت: در حوزه تصادفات 
درون شهری نیز در سال جاری 224 مورد فوتی 
با 21 درصد کاهش و 5 هزار و 569 مورد جرحی 
با 22 درصد افزایش را داریم. بنی اسدی با اشاره 
به تحلیل تصادفات در هشت ماهه اول سال جاری 
گفت:  واژگونی 44 درصد، برخورد با عابر پیاده 9 
درصد و برخورد با وسایل نقلیه دیگر 47 درصد از 
عوامل تصادفات در استان کرمان بوده است. وی از 
اجرای 105 مورد طرح انضباط ترافیکی در کرمان 
خبر داد و افزود: باید فرهنگ رانندگی در بین مردم 
قوانین  داد: رعایت  ادامه  بنی اسدی  نهادینه شود. 
راهنمایی و رانندگی در کاهش آمار تصادفات بسیار 

تاثیرگذار است.

کشف 58 تن موادمخدر 
در سال جاری

فرمانده انتظامی استان کرمان با اشاره به اینکه 
قرار  مخدر  مواد  ترانزیت  مسیر  در  کرمان  استان 
دارد، افزود: هشت باند مواد مخدر طی سال جاری 
در کرمان منهدم شد. وی همچنین از انهدام 77 
درصد باندهای مواد مخدر در استان کرمان خبر 
داد و بیان کرد: 58 تن مواد مخدر در سال جاری 
در استان کرمان تاکنون کشف شده است و در این 
راستا 11 نفر از اشرار در سال جاری کشته و 3 نفر 

نیز مجروح شده اند.

نیروی  تلاش های  اینکه  بیان  با  بنی اسدی 
انتظامی این منطقه را برای فعالیت سوداگران مرگ 
ناامن کرده است، یادآور شد: مواد مخدر کشف شده 
شامل 46 هزار و 29 کیلوگرم تریاک، هشت هزار 
و 400 کیلوگرم حشیش، دو هزار و 57 کیلوگرم 
مرفین و هزار و 499 کیلوگرم هروئین است. فرمانده 
انتظامی استان کرمان اظهار کرد: همچنین در 8 
مواد  کشف  عدد   209 سال جاری،  گذشته  ماهه 
محترقه  مواد  کشف  مورد   2 و  کم خطر  محترقه 
پرخطر داشته ایم که نسبت به سال گذشته کاهش 

قابل توجهی را در این زمینه شاهد بودیم.

دستگیری دزد دوچرخه ها
در  اخیر  قتل های  وقوع  به  اشاره  با  بنی اسدی 

جنوب استان کرمان، گفت: قاتلان جنوب کرمان 
در کم ترین زمان دستگیر و تحویل قانون داده شدند 
و همه باید بدانند اقتدار پلیس به نوعی مورد اعتبار 
همه آحاد جامعه است و تبهکاران در کمترین زمان 

ممکن دستگیر خواهند شد.
در  دوچرخه  سارق  دستگیری  آخرین  از  وی 
پلیس آگاهی کرمان خبر داد و گفت: سارق حرفه  ای 
سرقت  فقره   35 سرقت  به  موفق  که  دوچرخه، 
دوچرخه شده بود توسط پلیس آگاهی شناسایی 

و دستگیر شد.
اینکه  بیان  با  کرمان  استان  انتظامی  فرمانده 
گروگان گیری افاغنه در استان کرمان امروز به یک 
معضل تبدیل شده است، ادامه داد: متاسفانه به دلیل 
آشفتگی اوضاع افغانستان، افاغنه به صورت گروهی 
به کشور ما هجوم آوردند، که این حضور مشکلات 
عدیده ای را برای کشور و به ویژه استان کرمان ایجاد 

کرده است. 
وی اظهار کرد: پلیس در حد توان با این معضل 
برخورد کرده و افراد زیادی که گروگان گیری افاغنه 
و افغانی کشی را انجام می دادند در زندان ها به سر 

می برند. 
بنی اسدی از دستگیری چند ده نفر متهم در این 
زمینه خبر داد و گفت: پلیس با جدیت با این پدیده 
مقابله و با متخلفان برخورد می کند. وی در پایان 
خاطرنشان کرد: نیروی انتظامی تابع هیچ تشکیلات 
فرماندهی  از  تنها  و  بود  نخواهد  و  نبوده  سیاسی 
کل قوا دستورات خود را دریافت می کند. ما به هیچ 
عنوان اجازه ورود به مسایل سیاسی را نداریم و تنها 

وظیفه مان برقراری امینت است.

فرمانده انتظامی استان کرمان خبر داد:

مرگ 224 كرمانی در تصادفات شهری 

فرمانده انتظامي شهرستان کرمان از دستگیري دو سارق موتورسوار 
که با تهدید و اســتفاده از ســلاح سرد اقدام به سرقت مي کردند، در 
عملیات ماموران کلانتري 15 خبر داد و گفت: ماموران کلانتري 15 
شهر کرمان حین گشت زني به دو مرد جوان که در داخل یک دستگاه 
خودرو پراید با یک زن در حال درگیري بودند، مشکوک و بلافاصله در 
محل حاضر شــدند. سرهنگ عبدالعلي روانبخش ادامه داد: با حضور 
ماموران انتظامي در محل دو جوان که ســلاح سرد به همراه داشتند 
با یک دستگاه موتورسیکلت از محل متواري شدند و تعقیب آنان در 
دستور کار قرار گرفت. وي افزود: پیش از این که متهمان، فرصت فرار 
پیدا کنند، ماموران موفق شدند وسیله نقلیه آن ها را متوقف نمایند. 
روانبخش گفت: متهمان هنگامي که خود را در دستان قانون گرفتار 
دیدند، ســعي داشتند با استفاده از سلاح سرد و درگیري با ماموران 
از محل فرار کنند اما این عمل نیز تنها جرم آنان را سنگین تر کرد و 

در اقدامي ضربتي دستگیر 
شــدند. وي بیان داشــت: 
شاکي به ماموران کلانتري 
15 شــهر کرمان گفت که 
سارقان به صورت ناگهاني 
وارد خودرواش شده اند و با 
تهدید و اســتفاده از سلاح 

ســرد قصد ســرقت وجوه نقد، طلاجات، گوشي همراه و خودرو وي 
را داشــته اند. فرمانده انتظامي شهرستان کرمان در پایان خاطرنشان 
کرد: پلیس به هیچ عنوان اجازه نخواهد داد افرادي که نظم و امنیت 
جامعه را تهدید مي کنند به راحتي دســت به اعمال مجرمانه بزنند 
و تمام تلاش و کوشــش خود را در راســتاي تامین آرامش و امنیت 

اجتماعي خواهد کرد.

دو زورگیر موتور سوار در دام پلیس كرمان
معــاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر اســتان کرمان از 
امدادرســانی در ســیل، حوادث جاده ای و طوفان طی یک هفته  

گذشته خبر داد.
به گزارش ایسنا، فرشید واحدی با اشاره به اینکه در یک هفته 
گذشــته در اثر سیل و آبگرفتگی در روســتاهای رودبار جنوب، 
امدادگران و نجاتگران به درگیرشدگان سیل، امدادرسانی کرده اند 
افزود: در این حادثه 2 تیم عملیاتی متشــکل از 2 پرســنل و 6 
نجاتگر به وســیله 2 دستگاه خودرو آمبولانس برای امدادرسانی 
اعزام شــدند که بعد از تلاش فراوان به 755 نفر از حادثه دیدگان 
امدادرســانی شــد. معاون امداد و نجات جمعیــت هلال احمر 
اســتان کرمان با بیان اینکه جاده های اســتان کرمان یکی از پر 
مخاطره ترین جاده ها در کشــور محسوب می شوند اظهار کرد: در 
هفته گذشته 12حادثه جاده ای در سطح استان رخ داده است که 

در مجموع 12 تیم عملیاتی متشــکل از 10 پرسنل و 32 نجاتگر 
برای امدادرسانی اعزام شدند.

وی تعداد مصدومین امدادرســانی شده در حوادث جاده   ای را 
25 نفــر اعلام کــرد و افزود: تعداد 22 نفر ازمصدومین به صورت 

سرپایی مداوا و تعداد 7 نفر به مراکز درمانی منتقل شدند.
واحدی خاطرنشان کرد: در یک مورد طوفان شن که در سطح 
استان رخ داد به 35 نفر از حادثه دیدگان امدادرسانی شد و 5 نفر 

از مصدومین به مراکز درمانی منتقل شدند.
معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان کرمان از یک 
مورد ســانحه صنعتی کارگاهی در گل گوهر سیرجان خبر داد و 
خاطر نشــان کرد: امدادگران جمعیت هلال احمر پس از وصول 
خبر حادثه، بلافاصله 2 تیم عملیاتی متشــکل از 3 پرســنل و 2 

نجاتگر به محل حادثه اعزام کردند.

در یک هفته صورت گرفت؛

امدادرسانی به 817 نفر از حادثه دیدگان حوادث كرمان 

بهتر است: در معاملاتی که وانمود می شود سود بیش از حد معمول عاید شما می شود، تامل کنید.
معاونتاجتماعیوپیشگیریازوقوعجرمدادگستریاستانکرمان

تماشاي یکي از شبکه هاي ماهواره اي که فیلم ها 
و سریال هاي خانوادگي را پخش مي کرد، باعث شد 
تا آتش به زندگي ام بیفتد و شوهرم را از دست بدهم.
خودم از همسرم خواستم تا یک دستگاه ماهواره 
بخرد و تصور مي کردم با این وسیله سرگرم خواهم 

شد، اما اعتراف مي کنم که اشتباه کردم.
خراسان  پلیس  مشاوره  مرکز  در  جوان  زن 
رضوي افزود: با ورود ماهواره به زندگي ام، شوهرم 
در مدت کوتاهي تغییر کرد و توجه بیش از حد او 
به فیلم هایي که در آن خیانت همسران به یکدیگر 

عادي جلوه داده مي شد، آزارم مي داد.
این  از شوهرم خواستم  ماه  از گذشت 6  پس 
دستگاه لعنتي را از جلوي چشمانم دور کند ولي او 

زیر بار نرفت و کم کم به دیدن فیلم هاي بي محتوا و 
مبتذل اعتیاد پیدا کرد. روزي که فهمیدم همسرم با 
زني نامحرم ارتباط مخفیانه برقرار کرده است خیلي 
این کار خطا توضیح  به دلیل  او  از  و  دلم گرفت 
روزهاي  که  مردي  نشود  باورتان  شاید  خواستم. 
اول زندگي مان ابراز عشق و علاقه مي کرد، خیلي 
راحت سعي داشت کارهاي خودش را مانند آن چه 
از فیلم هاي کثیف یاد گرفته بود عادي نشان دهد و 
حتي به نوعي از حرف هایش متوجه شدم که دنبال 

هوس بازي و عیاشي است.
زن جوان نفس عمیقي کشید و افزود: چند ماه 
به  نسبت  روز  به  روز  منصور  و  دیگر هم گذشت 
مسایل اعتقادي و تعهدهاي زناشویي مان بي تفاوت تر 

مي شد تا این که فهمیدم با زن دیگري نیز ارتباط 
برقرار کرده است. تحمل این وضعیت برایم خیلي 
دشوار بود و دوباره با شوهرم گفت وگو کردم و به او 
گفتم اگر به راستي قصد ازدواج مجدد داري مردانه 

حرف دلت را بگو و خودت را گناهکار نکن.
اما منصور که شرم و حیا را در وجودش قرباني 
چشمانم  به  بود،  کرده  خود  شیطاني  هوس هاي 
خیره شد و خیلي بي شرمانه مرا با بازیگران چند 
فیلم شرم آور مقایسه کرد و از تیپ و قیافه ام ایراد 
گرفت. شنیدن این حرف ها برایم خیلي شکننده بود 
و مدتي تحت نظر یک مشاور قرار گرفتم تا اگر ایراد 
و ضعفي دارم برطرف شود اما افسوس که منصور در 
بیراهه هوس هاي خودش سردرگم شده بود و هیچ 

نتیجه اي نگرفتم. من به پیشنهاد یکي از دوستانم 
تصمیم گرفتم از شوهرم انتقام بگیرم و با این تفکر 
احمقانه متاسفانه با پسر جواني که براي تنظیم و 
نصب دستگاه ماهواره به خانه ما رفت و آمد مي کرد 

ارتباط برقرار کردم و ...!
نمي دانم چرا زندگي ام این چنین از هم پاشید و 
به جایي رسید که دیگر من و منصور راه برگشتي 

نداریم.

عاقبت تماشای برنامه های بي محتوا و مبتذل

دیگر راه برگشتی ندارم

فرمانده انتظامی ســیرجان از توقیف یک دســتگاه خودروی 
وانــت تانکــردار حامــل 2 هزار لیتــر گازوئیل قاچــاق در این 

شهرستان خبر داد.
هادی ثمره اظهار داشــت: در پی اقدامات اطلاعاتی ماموران 
کلانتری 14 نجف شــهر یک دســتگاه خــودروی وانت تانکردار 

حامل 2 هزار لیتر ســوخت قاچاق شناسایی و توقیف شد.
وی ادامه داد: در بازرســی از ایــن خودرو یک مخزن 2 هزار 
لیتری گازوئیل قاچاق کشــف شــد که با دستگیری راننده این 
خودرو به همراه گازوئیل های قاچاق تحویل مقامات قضایی شد.
فرمانــده انتظامی شهرســتان ســیرجان همچنین از پملب 
پنج واحد صنفی در ســیرجان خبر داد و افزود: ماموران پلیس 
امنیت عمومی شهرســتان سیرجان در راستای بازدید محسوس 

و نامحسوس از صنوف، پنج واحد صنفی متخلف را پملب کردند.
وی گفت: ماموران دایــره نظارت بر اماکن عمومی این واحد 
انتظامــی با همکاری مســوولان اتحادیه هــای صنفی به منظور 
ارتقــای امنیــت اخلاقی و اجتماعی در ســطح اماکن عمومی و 
صنــوف و جلوگیری از بروز تخلفات، پاکســازی اماکن آلوده و 
ســاماندهی صنف هــای مختلف از ناهنجاری هــای اجتماعی و 
اخلاقی با هدف تامین حقوق شــهروندی و ارتقای امنیت پایدار 
طی یک ماه گذشــته از 25 واحد صنفی در شهرســتان بازدید 
کردند. ثمره خاطرنشــان کرد: طرح نظارت بر فعالیت اصناف به 
طور متناوب با هدف مقابله با تخلفات و پیشگیری از آسیب های 
پیش و روی اصناف در حال اجرا است که همکاری مردم در این 

رابطه می تواند بسیار موثر باشد.

توقیف محموله 2 هزار لیتری سوخت قاچاق در سیرجان
رییس کل دادگستری استان کرمان گفت: طلاق توافقی در 

صدر دعاوی حقوقی استان کرمان قرار دارد.
یدا... موحد در دیدار با جمعی از دانشگاهیان اظهارداشت: اگر 
از افزایش دعاوی و جرایم غفلت کنیم، ممکن است این معضل 
عمیق تر و پیچیده تر هم بشــود، زیــرا جامعه ما امروز با کثرت 
دعاوی و جرایم دست و پنجه نرم می کند و این را باید به عنوان 

یک واقعیت بپذیریم و به دنبال راه علاج باشیم.
وی عــدد و رقــم 10، 12 و 15 میلیون دعــاوی ورودی به 

دستگاه قضایی را عدد درشت و غیرقابل قبولی دانست.
موحد با اشاره به اینکه برنامه های بهداشت حقوقی و قضایی 
در زمینــه کاهش دعاوی و جرایم مفید اســت، ابراز داشــت: 
باید بازنگری در رفتار حقوقی جامعه در راســتای جلوگیری و 

پیشــگیری از جرایم داشته باشیم. وی ادامه داد: جامعه باید در 
برابر بسیاری از جرایم و دعاوی واکسینه شود و بهداشت در امور 
حقوقــی و قضایی مورد توجه قرار گیرد و به مردم آموزش های 

لازم را ارایه دهیم و فرهنگ سازی کنیم.
رییس شورای قضایی استان کرمان اضافه کرد: مردم را باید 
با روابط حاکم بر روابط اجتماعی آشنا کنیم و فرهنگ سلامت 

جامعه را ارتقا دهیم.
موحــد تصریح کرد: دعــاوی و جرایم از نظر ما برای جامعه 
ویروس هستند و چنانچه این ویروس زیاد شود، روابط اجتماعی 

را آلوده می کند و موجب افزایش دعاوی و پرونده ها می شود.
وی افزود: افزایش آمار طلاق یک آسیب اجتماعی است که 

آسیب زیادی به پیکره جامعه و خانواده ها وارد می کند.

طلاق توافقی در صدر دعاوی حقوقی كرمان
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َّذِینَ جَعَلُوا القُْرْآنَ عِضِینَ)حجر/91( ال
ترجمه: همانان که قرآن را بخش بخش کردند ]برخی را 

قبول، برخی را مردود و برخی را شعر یا سحر نامیدند[
در تفاسیر برای »مقتسمین« سه معنا گفته اند: 1- سران 
کفار هستند که نیروهایی را در ایام حج بر سر جاده ها و 
ورودی های مکه تقسیم می کردند، تا به مسافران بگویند که 
شخصی به نام محمد ادعاهایی دارد، مبادا به سخنان او گوش 
فرادهید و حضرت را کاهن و ساحر و مجنون معرفی می کردند. 
2- گروهی که قرآن را در میان خود تقسیم کردند، تا هر یک 

مشابه بخشی از قرآن را بیاورند. 3- کسانی که به بخشی از قرآن 
عمل و بخشی را رها می کردند. کلمه »عضین« یا جمع »عضه« 
به معنای نزاع و مشاجره است یا از »عضو« به معنای قطعه قطعه 
کردن می باشد. مقصود از )مقتسمین( همان هایند که خدای 
تعالی در جمله)الذین جعلواالقرآن عضین( توصیفشان کرده، 
و به طوری که در روایات آمده طائفه ای از قریش بودند که 
قرآن را پاره پاره کرده عده ای گفتند سحر است، عده ای دیگر 
گفتند افسانه های گذشتگان است، جمعی گفتند ساختگی 
است، و نیز راه ورودی به مکه را قسمت قسمت کردند، در 

موسم حج هر چند نفری سر راهی را گرفتند تا نگذارند مردم 
نزد رسول خدا)ص( بروند. بعضی هم گفته اند: جمله)کما انزلنا 
علی المقتسمین( متعلق به قبل است آنجا که می فرمود: )و لقد 
آتیناک سبعا من المثانی(، و معنایش این است که ما قرآن را 
بر تو نازل کردیم آن طور که بر مقتسمین نازل کردیم، و بنا بر 
این معنا، مقصود از مقتسمین، یهود و نصاری هستند که قرآن 
را قسمت قسمت نموده گفتند به بعض آن ایمان داریم ولی به 
بعضی دیگرش ایمان نداریم. لیکن این حرف وقتی درست 
است که سوره مورد بحث در مدینه نازل شده باشد، و حال 
آنکه در مکه نازل شده و در آن روز رسول خدا)ص( گرفتار 
مخالفت های یهود و نصاری نشده بود. بعضی دیگر گفته اند: 
وجه تسمیه)مقتسمین( به این اسم این است که انبیاء خدا را 

و همچنین کتاب های آنان را جزء جزء کردند، به بعضی ایمان 
آوردند، و به بعضی دیگر کفر ورزیدند. لیکن این حرف هم 
صحیح نیست، زیرا در معرفی مقتسمین فرموده: آن هایی که 
قرآن را پاره پاره می کنند، نه آن هایی که انبیاء و کتب انبیاء 
را پاره پاره می کنند. پس دو آیه مورد بحث قومی را یادآوری 
می کنند که در اوایل بعثت بر علیه بعثت و برای خاموشی 
نور قرآن قیام کرده بودند، و آن را پاره پاره کردند، تا به این 
وسیله مردم را از راه خدا باز دارند، و خداوند هم عذاب را بر 
ایشان نازل کرده و هلاکشان نموده است. برنامه های الهی بدون 
شک عموما حافظ منافع همه انسان ها است ولی در ظاهر و 
نظر ابتدایی معمولا بعضی مطابق میل ما است و بعضی بر 
خلاف میل ما است، و اینجاست که مومنان راستین از مدعیان 

دروغین شناخته می شوند. گروه اول همه را دربست می پذیرند 
حتی آن جا که ظاهرا به سود آن ها نیست و می گویند: کل من 
عند ربنا)همه از ناحیه خدا است(، و هیچ گونه تجزیه و تقسیم 
و تبعیض در میان احکام الهی قائل نیستند. اما آن ها که دل های 
بیماری دارند و حتی می خواهند دین و حکم خدا را به خدمت 
منافع خویش گیرند، تنها آن قسمتی را می پذیرند که به سود 
آن هاست و بقیه را پشت سر می افکنند، آن ها آیات قرآن و حتی 
گاهی یک آیه را تجزیه می کنند، بخشی را که در مسیر تمایل 

خود می بینند قبول کرده، و بخش دیگر را کنار می گذارند.
اقوام گذشته  از  بعضی  نیست که همچون  افتخار  این 
همه  کنیم چراکه  ساز  ببعض(  نکفر  و  ببعض  نغمه)نومن 

دنیاپرستان همین کار را می کنند.

::: |فرهنــگ| :::
معیارشناخت،تسلیممحضاست

در محضر قرآن

حضور بردیا کیارس در کرمان
کارگاه آموزشی گروه نوازی توسط دستیار رهبر ارکستر 

ایران، بردیا کیارس برای اولین بار در کرمان برگزار شد.
و  البرزامامی  یزدان فر،  امین  خبرآنلاین،  گزارش  به 
مصطفی طالبی زاده از آموزشگاه هم ساز کرمان، با دعوت 
از بردیا کیارس، دستیار ارکسترسمفونی ایران برای اولین 
بار در کرمان دست به برگزاری کارگاه آموزشی برای گروه 

»آنسامبل زهی کرمان«زدند.
این گروه متشکل از 2 خانم و 9 آقای نوازنده است. 
بردیا کیارس از سن 4 سالگی نوازندگی سنتور را نزد پدر 
خود آغاز نمود و تئوری موسیقی را زیر نظر مهران روحانی 
و آهنگ سازی را نزد سعید شریفیان فراگرفت و از سال 
74 نزد استادانی همچون سهیل ده بستی و ابراهیم لطفی 
نواختن ویولن را آموخت. کیارس طی سال های گذشته 
رهبر  عنوان  به  و  می آید  به شمار  پرکار  نوازندگان  جزو 
کنسرت در ارکسترهای تهران فعالیت کرده و با هنرمندان 
برجسته ای همکاری داشته است. او از سال 77 آهنگسازی 
فیلم را آغاز کرده و تا امروز موسیقی 20 فیلم سینمایی و 

چندین مجموعه تلویزیونی و فیلم کوتاه را ساخته است.

اردیبهشت ماه سال 95 برگزار می شود؛
سوهان زرند در جشنواره ملی »قوتو«

مدیر کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان کرمان گفت: جشنواره ملی قوتو اردیبهشت سال 
استان  این  پنج گانه  شیرینی های  معرفی  هدف  با  آینده 
شامل کلمپه، کماچ سهن، سوهان زرند، مسقطی سیرجان 

و قوتو در این استان برگزار خواهد شد.
خوراک ها،  افزود:  وفایي  محمود  ایسنا،  گزارش  به 
شیریني ها و حتي لهجه هاي کرماني جزو سنت های بومی 
استان است که باید با اجرای این سنت ها در قالب جشنواره 

به مردم و نسل جوان معرفي شوند.
باعث  جشنواره ها  این گونه  اجرای  اینکه  بیان  با  وي 
شناخت  خود  رسوم  و  آداب  و  باورها  به  مردم  می شود، 
این  برگزاري  کرد: مي توان  اظهار  کنند،  پیدا  عمیق تری 
و  و حضور  کرد  نهادینه  منظم  به صورت  را  جشنواره ها 
مشارکت مردمي را در اولویت کار این جشنواره ها قرار داد. 
وفایي با اشاره به اینکه مردم به نشاط اجتماعي نیاز دارند، 
تصریح کرد: برگزاری جشنوار ه ها در سطح ارتقاء آگاهی ها و 
مهم تر از همه در نشاط اجتماعی مردم تاثیر دارد که در این 

راستا برنامه هاي مهمي را در دست اجرا داریم.

فیلم در کوچه های خاطره آماده نمایش شد
به  خاطره«  کوچه های  »در  داستانی  مستند  فیلم 
تهیه کنندگی و کارگردانی سیدحمید میرحسینی بعد از 

طی کردن مراحل فنی آماده نمایش شد.
در  داستانی  مستند  فیلم  کارگردان  و  کننده  تهیه 
کوچه های خاطره گفت: کار تحقیق و برنامه ریزی این فیلم 
مستند داستانی از دی ماه سال 1393 در شهر راین از توابع 

شهرستان کرمان شروع شد.
در  فیلم  تصویربرداری  افزود:  میرحسینی  سیدحمید 
تابستان امسال کلید خورد و کار تدوین آن آذر ماه به پایان 
رسید. وی اظهار کرد: بخشی از فیلم بر اساس خاطرات نوه 
شخصی به اسم حاج غلامحسین، بازسازی و بازی شده 
است. میرحسینی گفت: نوه حاج غلامحسین در سن 92 
سالگی می توانست قرآن را که دوران کودکی در مکتب خانه 
پدرش آموخته بود، به خوبی بخواند و با حافظه قوی که 
به اجدادش، خانواده شوهرش و  داشت خاطرات مربوط 
همچنین دوران کودکی و نوجوانی یکی از نوه های خود که 
روزگار پر فراز و نشیبی را داشته تعریف کند. وی تصریح 
کرد: بخشی از این فیلم به صورت مستند تصویربرداری 
شده است. میرحسینی خاطرنشان ساخت: فاطمه عبدلی، 
ابراهیمی،  زهرا  رستم آبادی،  محمدحسین  خیام،  حمزه 
جمله  از  فخری  فاطمه  و  نقدی  ثریا  ابراهیمی،  نیایش 

بازیگران این فیلم داستانی مستند هستند.

درخشش دانش آموزان ناحیه یک 
کرمان در المپیادهای علمی

اشاره  با  کرمان  یک  ناحیه  پرورش  و  آموزش  مدیر 
به کسب مدال طلای جهانی المپیاد ریاضی توسط آریا 
حلاوتی دانش آموز علامه حلی، از کسب شش رتبه  برتر 
کشوری و 82 رتبه  برتر استانی، توسط دانش آموزان این 
ناحیه در المپیادهای علمی خبر داد. علی زنگی آبادی در 
کرمان،  استان  پرورش  و  آموزش  معاونان  جلسه  شورای 
ناحیه یک کرمان در  به پذیرش 66 دانش آموز  اشاره  با 
رشته های پزشکی، دندان پزشکی و داروسازی، از پذیرش 
دانشگاه های  در  ناحیه  این  دانش آموزان  درصدی   99/7
کشور خبر داد. وی با اشاره به راه اندازی چهار رشته  جدید 
و  آموزش  کاردانش  و  حرفه ای  و  فنی  هنرستان های  در 
پرورش ناحیه یک کرمان گفت: 42 درصد دانش آموزان 
این ناحیه، در رشته های فنی و حرفه ای و کاردانش جذب 
از  کرمان  یک  ناحیه  پرورش  و  آموزش  مدیر  شده اند. 
تحصیل بیش از 61 هزار دانش آموز در مدارس این ناحیه 

در دوره های پیش دبستانی، ابتدایی و متوسطه خبر داد.
زنگی آبادی با بیان این که تولیدی کردن هنرستان ها در 
این ناحیه در دستور کار است، گفت: لباس های هماهنگ 
ورزش آغازین مدارس ناحیه یک و چادر نماز جشن تکلیف 
توسط هنرستان های این ناحیه در سال گذشته تولید شد.

وی خاطرنشان کرد: سلامت و پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی، اولویت آموزش و پرورش ناحیه یک کرمان است 
و در همین راستا بیش از سه هزار معلم، مشاور و مدیر 
این زمینه  را در  ناحیه کرمان آموزش های لازم  مدارس 
در قالب کارگاه فراگرفته اند. زنگی آبادی با اشاره به افتتاح 
10 واحد آموزشی در آموزش و پرورش ناحیه یک کرمان 
طی یک سال اخیر گفت: شش واحد آموزشی افتتاح شده، 

خیرساز بوده اند.

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

روز  ساله  همه  بزرگداشت  از  امامان  هدف 
اربعین چه بوده است؟ در راس بزرگان دین، ائمه 
بودند که اعمال مخصوصي را در این روز دستور 
اربعین حسیني  به  مربوط  اینکه  عنوان  به  دادند 
امام  آخرین  تا  بودن  صفر  بیستم  نه صرف  است 
حاضر حضرت امام حسن عسکري علیه السلام که 
از  یکي  را  علیه السلام  امام حسین  اربعین  زیارت 

نشانه هاي مومن برشمردند.
ریشه این همه اهمیت شیعیان و بزرگان دین 
علیه السلام  امام حسین  اربعین شهادت  مورد  در 
شده  شروع  زماني  چه  از  مراسم  این  چیست؟ 
است؟ و چرا براي دیگر معصومین، اربعین گرفته 
علیه السلام  حسین  امام  اربعین  آیا  نمي شود؟ 
برگرفته از چهلم گرفتن براي اموات است و یک 
افراد  براي  بزرگداشت  همانند  عادي  بزرگداشت 
از  امامان  هدف  رفته اند؟  دنیا  از  که  دیگریست 

بزرگداشت همه ساله روز اربعین چه بوده است؟ 

سیره امامان و بزرگان دین
علیه السلام  حسین  امام  شهادت  چهلم  روز 
که همان روز بیستم صفر مي باشد از همان اولین 
سال واقعه کربلا 61 قمري، روز تجدید غم و اندوه 
شیعیان و ارادتمند به خاندان اهل بیت علیهم السلام 
با  متدینین  براي  دین،  بزرگان  عمل  است.  بوده 
اهمیت است به گونه اي که مردم نگاهشان به گفتار 
و نحوه برخورد عالم دیني است که به چه چیز بهاء 
مي دهند تا آن را انجام دهند و از چه چیز مردم 
را باز مي دارد تا سراغش نروند. اگر عملي را عالمي 
تایید کرد و یا بالاتر از آن خود ابتدا به ساکن اقدام 

کرد این به عنوان یک سیره حسنه در بین مردم 
متدین جا افتاده و دنبالش را مي گیرند. اربعین هم 
از این امر مستثنا نیست. در راس بزرگان دین، ائمه 
بودند که اعمال مخصوصي را در این روز دستور 
اربعین حسیني  به  مربوط  اینکه  عنوان  به  دادند 
امام  آخرین  تا  بودن  صفر  بیستم  نه صرف  است 
حاضر حضرت امام حسن عسکري علیه السلام که 
از  یکي  را  علیه السلام  امام حسین  اربعین  زیارت 

نشانه هاي مومن برشمردند.

زیارت مخصوصه در روز اربعین
یکي از مهم ترین علل جایگاه ویژه اربعین در 
امام حسن عسکري  میان شیعیان، همین روایت 
زیارت  که  است  روز  این  فضیلت  بر  علیه السلام 
مخصوص امام حسین علیه السلام در روز اربعین را 

یکي از نشانه هاي شیعه بودن مطرح کردند.
بن  حسن  محمد  ابی  حضرت  از  تهذیب: 
علی عسکری علیه السلام، روایت است که فرمود: 
نشانه های مومن پنج چیز است: پنجاه و یک رکعت 
راست  دست  در  انگشتری  اربعین،  زیارت  نماز، 
کردن، پیشانی به خاک مالیدن، و با صدای بلند 

بسِْمِ ا... الرحْمنِ الرحِیمِ گفتن. 
اقصی  از  شیعیان  از  بسیاري  همین  به خاطر 
نقاط جهان سعي دارند در اربعین خود را به قبر 
امامشان در کربلا برسانند و آن هایي هم که شرایط 

سفر ندارند آرزوي چنین زیارتي در دل دارند.
ائمه علیهم السلام براي ادامه این مسیر و از یاد 
نرفتن قیام خونین کربلا این روز را بزرگ شمرده و 
از اولین زائر حسیني یعني جابر بن عبدا... انصاري 

- که در اولین اربعین خود را به قبر شهداي کربلا 
بسیاري  روایات  کم کم  و  کردند.  تجلیل   - رساند 
در زمینه ثواب زیارت امام حسین علیه السلام در 

روزهاي خاص و در تمام طول سال نقل شد.

عظمت مصیبت شهادت امام 
حسین علیه السلام

زیارت  به  علیهم السلام  ائمه  بین  در  چرا  اما 
باز در بین  امام حسین علیه السلام تاکید شده و 
زیارات در طول سال زیارت اربعین جایگاه ویژه اي 
پیدا کرده است؟ باید گفت: به علت شدت مصیبت 
شهادت امام حسین علیه السلام که مصیبتي بوده 

که نه سابقه اي داشته و نه لاحقه اي. بنابراین فرق 
این مصیبت با مصایب دیگر روشن است همان گونه 
که امام مجتبي علیه السلام به برادرش فرمود: لَا 

یوَْمَ کَیَوْمِکَ یاَ أبَاَ عَبْدِاللهَّ . 

باید  علیه السلام  حسین  امام  قیام  طرفي  از 
لذا  و  نرود  هدر  مبارکش  خون  تا  مي ماند  زنده 
تمام تلاش ائمه بر آن بود که به نحوي یاد حضرت 
راه  این  در  باشد.  زبان ها  سر  بر  سیدالشهداء)ع( 
حتي از ابزار گریه و عزاداري به نحو احسن استفاده 
بر  شاهد  علیه السلام  امام سجاد  گریه هاي  بردند. 
زنده  راه هاي  از  یکي  که  این  و  است.  مدعي  این 
علیه السلام،  امام حسین  قیام  و هدف  یاد  ماندن 

زیارت حضرت است چه از دور و چه از نزدیک.
روز  در  زیارت  اولین  زیرا  اربعین؟  چرا  اما  و 
اربعین صورت گرفت. البته قبل از آن هم به طور 
مخفیانه زیارت محقق شده بود اما به صورت آشکارا 

و رسمي ظاهرا این اولین زیارت بوده است. 
روز  سومین  در  عدوی  سلیمان  که  آورده اند 
بر  فداکارش  یاران  و  علیه السلام  حسین  شهادت 
کربلا گذر کرد و پس از تماشای آن پیکرهای به 
خون خفته و گل های پرپر شده مرثیه ای جانسوز 

سرود:
بر خانه ها و سراپرده خاندان محمد)ص( گذر 
کردم و آن ها را بسان روزگار پر افتخار پیامبر، آباد 

و آزاد و در امنیت و آرامش ندیدم.
در  جهان افروز  خورشید  که  نمی نگری  مگر 
رنگ  یارانش  و  علیه السلام  حسین  امام  سوگ 
پریده و بیمار است، و زمین و زمان از این سوگ 

سهمگین به لرزه درآمده و دگرگون شده است.
و  امید  مایه  همواره  پیامبر  ارجمند  فرزندان 
و مصیبتی  فاجعه  اینک  اما  بودند،  مردم  پناهگاه 
بر آنان رفته است که از همه مصیبت ها اندوهبارتر 
است . حسن بن علی بن فضال، از ابو ایوب خزاز، 
از محمد بن مسلم، از امام  ابوجعفر محمد بن علي 
علیهماالسلام روایت کرده است که فرمود: شیعه ما 
را به زیارت حسین بن علي علیه السلام امر کنید، 
و  آتش سوزی  و  غرق  و  ویرانی  او  زیارت   که  زیرا 
و  مي کند،  دفع  را  درندگان  توسط  شدن  خورده 
از جانب  امامت حسین  به  بر کسی که  او  زیارت  

خدای عزوجل معترف باشد فرض است.
منبع: تبیان

علل بزرگداشت اربعین حسیني

روابط عمومی جشنواره  مردمی عمار اعلام کرد: تاکنون، بیش 
از 1350 اثر در بخش داخلی ششمین جشنواره  مردمی عمار به 

دبیرخانه  این جشنواره رسیده است.
از زمان اعلام فراخوان ششــمین جشنواره  عمار، 994 اثر در 
بخــش فیلم، 205 اثر در بخش فیلم نامه و 30 اثر در بخش نقد، 
مقاله و پژوهش های سینمایی در این جشنواره حضور پیدا کردند 
و در بخش فیلم ما نیز که مربوط به فیلم ســازی آماتور و مردمی 

می شود، تاکنون 106 اثر به دبیرخانه  عمار رسیده است.
هم چنین تاکنون، به جز استان تهران، استان های قم، خراسان 
رضوی، اصفهان، کرمان، خوزستان به ترتیب با 73، 60، 54، 45 
و 36 اثر بیش ترین آثار ثبت شــده در بخش فیلم جشنواره را به 
خود اختصاص داده اند. بنا بر این گزارش، در حوزه  قالب و موضوع 

نیز قالب های مستند، داستانی، نماهنگ و موضوعات تاریخ معاصر 
ایران، اقتصاد مقاومتی و جنگ نرم بیش ترین آثار ارســالی را به 

خود اختصاص داده اند.
روابط عمومی جشنواره  مردمی فیلم عمار با اعلام عدم تمدید 
مجــدد مهلت ثبت نام در ششــمین جشــنواره  مردمی عمار، از 
فیلم ســازان، مستندسازان و علاقه مندان خواست تا حداکثر پنج 
روز پــس از آخرین مهلت ثبت نام، نســبت به تحویل اثر خود به 
دبیرخانه اقدام کنند، در غیر این صورت اثرشان پذیرفته نمی شود.
لازم به ذکر است مهلت ثبت نام در ششمین جشنواره  مردمی 
عمــار در بخش های فیلــم و فیلم نامه، 10 آذر، در بخش فیلم ما 
15 آذر و در بخش های لوح نگار، پژوهش ها و مقالات ســینمایی 

20 آذر اعلام شده است.

سرپرست اداره اوقاف و امور خیریه ناحیه دو شهرستان کرمان 
گفت: ملکی به ارزش 12 میلیارد ریال برای ترویج قرآن کریم در 

این شهرستان وقف شد.
حجت الاســلام مصطفی بســاوند افزود: خیر نیکوکار کرمانی 
در اقدامی خداپســندانه ملک ارزشــمند خود را در شهر کرمان 
وقــف نمود. وی گفت: ملک مورد وقف یک باب منزل مســکونی 
به مســاحت 365 مترمربع را شــامل می شود که توسط هوشنگ 

برخورداری در خیابان 24 آذر شهر کرمان وقف شده است.
بساوند ارزش این ملک را 12 میلیارد ریال اعلام و خاطرنشان 
کرد: واقف در راستای احیای فرهنگ آموزش و تدریس قرآن کریم 

منزل خود را در قالب سنت حسنه وقف، ثبت کرده است.
وی افــزود: در حال حاضــر کلاس های تدریس قرآن کریم در 

محل یاد شده طبق نیت واقف با نظارت اداره اوقاف و امور خیریه 
برگزار می شود. سرپرست اداره کل اوقاف و امور خیریه ناحیه یک 
کرمان نیز گفت: بانوی خیر ســاختمانی را به ارزش چهار میلیارد 

ریال برای امور عام المنفعه در این شهرستان وقف کرد.
حجت الاسلام حمیدرضا حسین رضایی افزود: فاطمه بلوچی پور، 
یک ساختمان مسکونی به مساحت 255 مترمربع را در شهرستان 
کرمان وقف کرد. وی گفت: این ملک عرصه و اعیان یک ساختمان 
مسکونی در 2 طبقه را شامل می شود که برای امور خیرخواهانه در 

خیابان مالک اشتر شهر کرمان وقف شده است.
 رضایــی اظهارکرد: این بانوی خیر در متن وقف نامه شــرایط 
اجــرای نیت را بعد از وفاتش بــه تولیت اداره اوقاف و امور خیریه 

شهرستان کرمان واگذار کرده است.

وقف12میلیاردیبرایترویجقرآنارسال1350اثربهدبیرخانهجشنوارهعمار

منبع: تفسیر المیزان، نمونه و نور

امام جمعه زرند در اجتماع عظیم بســیجیان این شهرستان 
در ســقاخانه حضرت اباالفضل)ع( گفت: دو شاخصه اصلی بسیج 

ولایتمداری و دشمن شناسی است.
حجت الاسلام والمسلمین ابراهیمی اظهارداشت: امام بزرگوار 
در ابتدای انقلاب اسلامی و پس از تسخیر لانه جاسوسی به جهت 
حفظ اســلام، قرآن و ارزش های انقلاب اسلامی، دستور تشکیل 
بسیج را صادر فرمودند و در باب بزرگی و عظمت این نهاد مقدس 

فرمودند، افتخارم این است که خود بسیجی هستم.
وی در ادامه بســیجی بودن و مهم تر از آن بســیجی ماندن را 
والاترین افتخار عنوان کرد و افزود: بســیج پیرو مکتب شهیدان 
شاهد است و حضرت علی)ع( آیینه تمام نمای بسیج و یک بسیجی 
کامل اســت. ابراهیمی دو شاخصه اصلی بسیج را ولایتمداری و 

دشمن شناسی دانست و تصریح کرد: بسیجی مصداق آیه »محمد 
رســول الله و الذین معه اشداء علی الکفار رحماء بینهم( است که 
در مقابل دشمن به مانند سدی مستحکم و نفوذناپذیر می باشد و 

با یکدیگر مهربان هستند.
وی اظهارداشــت: امروز آمریکای جهانخوار، صهیونیست ها و 
انگلیس خبیث، پرچمداران مبارزه با اسلام ناب و نظام جمهوری 
اسلامی می باشند. امام جمعه زرند در پایان با اشاره به هشدارها و 
تاکیدات رهبر معظم انقلاب در باب مراقبت از نفوذ دشمن گفت: 
نفوذ به دو صورت فردی و جمعی صورت می گیرد و وهابیت امروز، 
نتیجه نفوذ تفکر جاسوس انگلیسی در جهان اسلام می باشد که 
منشا ایجاد ناامنی های منطقه شده است و وظیفه امروز بسیج و 

بسیجیان دشمن شناسی و جلوگیری از نفوذ دشمن است .

بیستمین نمایشگاه مجموعه   عکس های محمد خوشرو از بارگاه 
امام علی)علیه السلام( در نگارخانه  شهید آتشی مجموعه  فرهنگی 

پارک مطهری شهرداری کرمان افتتاح شد.
احمد وفایی، قائم مقام مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
در آیین افتتاح این نمایشــگاه، گفت: محمد خوشــرو از عکاسان 
مطرح و موفق کشــور اســت که برای تهیه  این مجموعه  عکس 
چندین سال کار کرده و امسال به همت دبیرخانه  شورای فرهنگ 
عمومی کشور و معاونت فرهنگی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

این آثار در استان های مختلف نمایش داده می شود.
وی خاطرنشان کرد: برپایی این نمایشگاه که با همکاری معاونت 
فرهنگی اجتماعی شهرداری و در نگارخانه  شهید آتشی شهرداری 
کرمان برگزار شــده، با توجه به نزدیک شدن به اربعین حسینی، 

موجب ایجاد فضای علوی و حسینی در شهر می شود. وفایی بیان 
کرد: برپایی چنین نمایشگاهی و دیدن آثار هنر هنرمندان ایرانی 
در حرم حضرت علی)علیه الســلام( نشان می دهد هنر ایرانیان از 
ســال های بســیار دور در خدمت اســلام بوده و نشان گر تمدن و 
هنر غنی ایرانی اســت. محمد خوشــرو، هنرمند عکاس که آثار 
وی در این نمایشــگاه ارایه شده است،  نیز در حاشیه  آیین افتتاح 
نمایشــگاه گفت: 80 درصد آثار هنــری موجود در حرم حضرت 
علی)علیه الســلام( ازجمله کاشی و میناکاری ها توسط هنرمندان 
ایرانی در دوره های مختلف و به خصوص در دوران قاجار انجام شده 
اســت. وی افزود: طراحی حرم حضرت علی)علیه السلام( توسط 
شــیخ  بهایی انجام شده است. این هنرمند عکاس یادآور شد: این 

مجموعه  عکس از سال 88 تا اسفند 93 تهیه شده است.

امام جمعه زرند:
دوشاخصهاصلیبسیجولایتمداریو

دشمنشناسیاست

در نگارخانه شهيد آتشی پارک مطهری کرمان؛

نمایشگاهمجموعهعکسهایبارگاهامام
علی)ع(افتتاحشد

جشنواره  برگزاری  در  گفت:  کرمان  استاندار 
موسیقی نواحی به دنبال برندسازی، اجرای ثابت آن 
در هر سال و ایجاد دبیرخانه دائمی موسیقی نواحی 

در کرمان هستیم.
علیرضا رزم حسینی در شورای سیاست گذاری 
نواحی  موسیقی  جشنواره  افزود:  نواحی  موسیقی 
باید به عنوان یک ظرفیت بزرگ بین المللی مد نظر 
باشد و در جریان برگزاری آن نیز می توان از حضور 

کارشناسان و میهمانان بین المللی استفاده کرد.
وی با اشاره به اینکه جشنواره موسیقی نواحی 
ادامه  باشد،  موسیقی  این  ارتقای  از  سطحی  باید 
خود  فرهنگی  غنای  دلیل  به  کرمان  استان  داد: 
و  استفاده کرده  از ظرفیت های خود  دارد که  نیاز 
به آن ها جنبه جهانی ببخشد. استاندار کرمان تاکید 
زمینه های  روباز  مراکز  نظر  از  کرمان  استان  کرد: 
خوبی را در حوزه اجرای موسیقی نواحی دارد و در 
راستای برگزاری این جشنواره باید از این فرصت ها 
به بهترین شکل استفاده شود. وی ادامه داد: استان 
کرمان با توجه به قدمت بالا و غنای موسیقی نواحی 
خود باید از این ظرفیت به نحو احسن استفاده کرده 
و در این زمینه یک کار مدرن و جدید را انجام داد. 
جشنواره  این  اینکه  بر  تاکید  با  رزم حسینی 

حتی  و  منطقه ای  صورت  به  ادامه  در  می توان  را 
این  اگر  داشت:  اظهار  کرد،  برگزار  بین المللی 
جشنواره به صورت دائمی در استان کرمان اجرایی 
آن  زیرساخت های  ایجاد  زمینه  در  می توان  شود، 

سرمایه گذاری مناسبی را انجام داد.
موسیقی  جشنواره  ساخت:  خاطرنشان  وی 
تا  شود  اجرا  نوین  روش های  به  باید  نواحی 
مسیر  این  در  و  باشد  داشته  بیشتری  تاثیرگذاری 
از فرصت های علمی، حضور کارشناسان ملی  باید 

و بین المللی و سایر فرصت ها استفاده لازم را کرد.
افزود: برای برگزاری جشنواره  استاندار کرمان 
موسیقی نواحی آمادگی لازم را داریم و به دنبال آن 
هستیم که این جشنواره به صورت دائمی در استان 

کرمان برگزار شود.
 

سالن های کرمان در حد انتظار ما 
از این استان نبود 

و  فرهنگ  وزارت  موسیقی  دفتر  سرپرست 
ارشاد اسلامی  و رییس جشنواره موسیقی نواحی 
کشور  نیز در این نشست با اشاره به اینکه جشنواره 
موسیقی نواحی یک جشنواره سراسری است، اظهار 

را  بهره برداری  بیشترین  نواحی  موسیقی  داشت: 
برای توده مردم  دارد و برگزاری سالانه جشنواره 
موسیقی نواحی در استان کرمان، فرصت مغتنمی 

برای این استان خواهد بود.
فرزاد طالبی افزود: در راستای برگزاری جشنواره 
توانایی های  بر  مبتنی  ملی  نگاه  نواحی،  موسیقی 

استان کرمان را همواره مد نظر داریم.
در  اتفاقی  هیچ  در حال حاضر  داد:  ادامه  وی 
انجام  موسیقیایی  مراسم های  بدون  دنیا  سطح 
نمی شود. طالبی با اشاره به این مطلب که تحقیق، 
پژوهش و زنده نگه داشتن موسیقی نواحی از جمله 
داد:  ادامه  است،  نواحی  موسیقی  اهداف جشنواره 
معرفی  فرصت  ایجاد  همچنین  جشنواره  این  در 
ظرفیت ها و قابلیت های گردشگری نیز مد نظر است.

برگزاری  جریان  در  کرمان  کرد:  عنوان  وی 
جشنواره موسیقی نواحی باید اتفاقی مثبت را رقم 

بزند و این اتفاق به یقین رقم خواهد خورد.
از  خود  بازدید  به  اشاره  با  ادامه  در  طالبی 
سالن های کرمان گفت: این سالن ها در کرمان در 
با بهسازی این  از این استان نبود و  انتظار ما  حد 
سالن ها می توان مکان های مناسبی را برای برگزاری 

این جشنواره ایجاد کرد. 

موسیقی نواحی ایران، ظرفیت 
جهانی دارد

دبیر علمی جشنواره موسیقی نواحی نیز گفت: 
این امکان در کشور وجود دارد که موسیقی نواحی 

را در سطح جهانی اجرا کنیم.
با  باورهای دینی  پیوند  اشاره  با  نعیمایی  ایرج 
موسیقی های درست، عنوان کرد: اهمیت جشنواره 

موسیقی نواحی فراتر از حد ملی است.
وی با اشاره به اینکه در این جشنواره به پژوهش 
توجه شده است، گفت: در این جشنواره توجه به 
بزرگداشت  و  استان ها  در  شده  تالیف  کتاب های 
خواهد  قرار  نظر  مد  نیز  حجاریان  محسن  استاد 

گرفت.
حمایت  که  می طلبد  کرد:  تاکید  نعیمایی 
نواحی  موسیقی  جشنواره  برگزاری  از  بیشتری 

صورت گیرد.
 

 کرمان تجربیات خوبی برای برگزاری 
جشنواره موسیقی نواحی دارد

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان کرمان 

سال  در  شده  منعقد  تفاهم نامه  از  بعد  گفت:  نیز 
شورای  ارشاد،  وزارت  و  استانداری  بین  گذشته 
سیاست گذاری جشنواره موسیقی نواحی در کشور 
جشنواره  برگزاری  برای  هماهنگی هایی  و  تشکیل 

موسیقی نواحی انجام شد.
نهمین  اجرایی  کار  افزود:  علیزاده  محمدرضا 
حال  در  کشور  نواحی  موسیقی  جشنواره  دوره 
زمینه  این  در  کرمان  استان  و  است  برگزاری 

تجربه های خوبی دارد.
برنامه ریزی های لازم در  اینکه  به  با اشاره  وی 
موسیقی  جشنواره  برگزاری  برای  کرمان  استان 
نواحی انجام شده است، اظهار کرد: در این جشنواره 
اجراهای جنبی، مسابقات و سایر برنامه های جنبی 

برگزار می شود.
موسیقی  ظرفیت  از   کرد:  تاکید  علیزاده 
باید  است  تضاد  و  اختلاف  محل  کمتر  که  نواحی 
به بهترین شکل استفاده شود. مدیرکل فرهنگ و 
جشنواره  این  گفت:  کرمان  استان  اسلامی  ارشاد 
و 9  جنوبی  در چهار شهرستان  کرمان  استان  در 
شهرستان شمالی اجرا می شود. وی خاطرنشان کرد: 
تلاش می کنیم کمبودها و مشکلات موجود تا زمان 

برگزاری جشنواره برطرف شوند.

استاندار کرمان تاکيد کرد:

لزوم برندسازی و ایجاد دبیرخانه دائمی موسیقی نواحی در كرمان
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راه اندازی نمایندگی ورزش و جوانان 
در بخش یزدان آباد 

رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان زرند در جلسه 
به 80  نزدیک  یزدان آباد گفت:  ورزش و جوانان بخش 

درصد فعالیت های ورزشی در بخش فوتبال است.
علی بهرمند خواستار شرکت خیرین در بخش ورزش 
شد و اظهارداشت: خیرین می توانند در امر ورزش کارهای 
ماندگار انجام دهند که این موضوع باقیات صالحات است.

وی گفت: سعی می کنیم با فعال نمودن چند هیات 
ورزشی، نمایندگی ورزش و جوانان بخش یزدان آباد به 

فعالیت خود ادامه دهد.

حضور 800 کاراته کا در جام وزیری
کرمان  استان  کاراته  هیات  عمومی  روابط  مسوول 
 800 وزیری  هاشم  زنده یاد  جام  رقابت های  در  گفت: 

کاراته کا در قالب 22 تیم با یکدیگر رقابت کردند.
گرامیداشت  مناسبت  به  اظهارداشت:  نخعی  هادی 
به همت شاگردان  یاد و خاطره زنده یاد هاشم وزیری، 
ارشد وی و به میزبانی اداره کار و امور اجتماعی استان، 
یک دوره مسابقات قهرمانی استان در بخش های بانوان و 

آقایان و در گروه های کاتا و کومیته برگزار گردید.
در  و  مسابقات  این  پایان  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
مجموع امتیازات تیمی کاتا و کومیته، تیم گهرزمین با 
10 مدال طلا، تیم الماس با 5 مدال طلا، تیم شیتوریو 
ایران با 3 مدال طلا و تیم ملی پوشان رفسنجان با 3 مدال 

طلا مقام های اول تا چهارم را به دست آوردند.

طلای تراپ بانوان به فاطمه امیر بهزادی 
رسید

مرحله نهایی رقابت های تیراندازی به اهداف پروازی 
بانوان با قهرمانی فاطمه امیر بهزادی  از کرمان به پایان 
رسید. در مرحله نهایی رقابت های فینال فینالیست های 
استان  شرکت کننده  امیربهزادی  فاطمه  بانوان،  تراپ 
کرمان به مقام قهرمانی دست پیدا کرد و خانم ها شیوا 
فرح پور از تهران و الهه مقصودی از تهران در مکان های 

دوم و سوم ایستادند.

کوهبنان  شهرستان  پرورش  و  آموزش  مدیر 
در  گامی  ورزشی  آکادمی های  راه اندازی  گفت: 
مسیر استعدادیابی و استعدادسنجی ورزشکاران 
است. حسین اکبری در آیین افتتاحیه مسابقات 
با  کوهبنان  شهرستان  دانش آموزان  ورزشی 

یاد و خاطره  و گرامیداشت  بسیج  تبریک هفته 
60 شهید دانش آموز کوهبنان گفت: بسیج یکی 
فرمان حضرت  به  نهادهای مقدسی است که  از 
امام خمینی)ره( تشکیل شد و از ابتدا تا به امروز 
در تمام مقاطع حساس حضوری گسترده و فعال 

داشته و همواره ولایت پذیری و خدمت رسانی را در 
راس برنامه هایش دارد.

وی ادامه داد: یکی از اصول مهم در آموزش و 
پرورش توجه به ارتقای سلامت جسمی و روحی 
آکادمی های  راه اندازی  که  است  دانش آموزان 
ورزشی در دولت تدبیر و امید در همین راستا بوده 
بدنی  و  اجتماعی، معنوی، عقلانی  بر سلامت  و 

دانش آموزان تاکید دارد. 
وی اظهارداشت: ورزشکاران باید همواره مولای 
الگوی خویش قرار دهند و  به عنوان  را  متقیان 
بدانند زمانی ورزشکاران مورد احترام و محبوب 
و  جوانمردی  ورزش  کنار  در  که  هستند،  مردم 

کرد:  تصریح  اکبری  داشته  باشند.  نیز  گذشت 
همراه  هم  با  آموزش  و  ورزش  که  است  لازم 
باشند و به همین منظور باید درس تربیت بدنی 
در راستای یاددهی و یادگیری باشد، چراکه حفظ 
سلامت می تواند به تقویت قوای ذهنی و یادگیری 
بیشتر و بهتر منجر شود. وی تاکید کرد: یکی از 
کارهای خوبی که در سال جاری به همت اداره 
ورزش و جوانان و آموزش و پرورش اجرایی شد، 
راه اندازی آکادمی های ورزشی است که در راستای 
دانش آموزان  استعدادسنجی  و  استعدادیابی 
مبادرت می کنند تا استعدادهای نهفته در ورزش 
آنان  تقویت  و  راستای شکوفایی  و در  شناسایی 

اقدام شود. مدیر آموزش و پرورش کوهبنان یادآور 
شد: در سال تحصیلی گذشته به منظور شناسایی 
استعدادهای نهفته و تقدیر از مدال آوران ورزش 
شهرستان به همت تربیت بدنی آموزشگاه ها و اداره 
درون  ورزش  المپیاد  کوهبنان  جوانان  و  ورزش 
مدرسه ای در این شهرستان برگزار شد. وی تصریح 
کرد: یکی از مباحثی که در سال جاری به صورت 
جدی در مدارس شهرستان کوهبنان در حال انجام 
است، اجرای ورزش صبحگاهی است که این مهم 
تربیت بدنی همچنین همکاری  مربیان  با حضور 
مدیران و معاونان مدارس در تمام آموزشگاه های 

شهرستان در حال انجام است.

:::::::::::::::::: | خبــــر | ::::::::::::::::::

::: |ورزش| ::: مدیر آموزش و پرورش کوهبنان عنوان کرد:

راه اندازی آکادمی های ورزشی گامی در مسیر
 استعدادیابی

سالن ورزشی شهید ابراهیمی دهستان سیریز 
از توابع بخش یزدان آباد زرند افتتاح شد.

امام جمعه زرند در مراسم افتتاح این سالن با 
تجلیل از ایثارگری های بسیجیان گفت: بسیج به 
معنای واقعی آمیخته با محبت اهل بیت)ع( شده 
صحابی  فارسی  سلمان  همچون  بسیجی  یعنی 

بزرگ پیامبر اعظم)ص( است.
حجت الاسلام علی ابراهیمی ادامه داد: بسیج 
تکلیف  درستی  به  تحمیلی  جنگ  زمان  در 
ویژه  به  جامعه  اقشار  همه  و  داد  انجام  را  خود 
خانواده های شهدا از جان و مال خود برای اهداف 
انقلاب گذاشتند. وی با تشکر از خانواده شهید 
ابراهیمی که بخشی از هزینه ساخت این سالن 

را متقبل شده اند، افزود : امیدواریم با مشارکت و 
همت خیران شاهد به بهره برداری رسیدن چنین 

طرح هایی باشیم.

فرمانده سپاه ناحیه زرند نیز گفت : امروز تفکر 
ناب بسیجی مرزهای خاکی را درنوردیده و جوانان 
کشورهای دیگر با تفکر بسیجی با استکبار جهانی 

مبارزه می کنند.
عبدالمجید زمانی افزود : در دو سال اخیر بسیج 
بیش از هزار سالن ورزشی در کشور ساخته و این 

یکی از افتخارات بسیج است .
وی تصریح کرد: این سالن با اعتباری بالغ بر 
300 میلیون تومان که 180 میلیون تومان آن از 
محل اعتبارات بسیج و 120 میلیون تومان آن 
ماشاءا...  شهید  خانواده  توسط  زمین  اهدای  با 
ابراهیمی تامین شده و با زیر بنای 4 هزار مترمربع 

در دهستان سیریز به بهره برداری رسید.

از  مس  دختران  میز  روی  تنیس  تیم  مربی 
تلاش این تیم برای جذب نفرات خوب و بستن 
یک تیم قوی برای تکرار قهرمانی تیم تنیس روی 

میز مس در لیگ برتر خبر داد.
معصومه ارژنگ در رابطه با آخرین شرایط تیم 
خود گفت: قرار بود مسابقات لیگ برتر تنیس روی 
میز دختران در آبان ماه برگزار شود اما به دلیل 
اینکه فدراسیون تنیس روی میز با تغییرات روبرو 
افتاده است و ظاهرا  تاخیر  به  بازی ها  این  شد، 
قرار است مسابقات لیگ برتر دختران در دی ماه 

برگزار شود.
ارژنگ ادامه داد: ما قهرمان دو دوره  اخیر این 
رقابت ها هستیم و باید در شان یک قهرمان وارد 
دنبال جذب  به  رو  همین  از  و  مسابقات شویم 
سال های  همانند  تا  می باشیم  نفرات  بهترین 

گذشته با یک تیم قوی وارد مسابقات شویم.
وی به رویکرد مثبت مدیر عامل جدید باشگاه 

مس اشاره کرد و خاطرنشان ساخت: در جلساتی 
به  نسبت  کرده ایم  برگزار  موسوی  آقای  با  که 
ادامه  کار بسیار دلگرم شده ایم چراکه ایشان از 
خانواده  مس می باشد و دلسوزانه برای نام مس 

تصمیم گیری می کند.
ارژنگ ادامه داد: خوشبختانه راهکارهای خوبی 
برای شرکت تیم تنیس روی میز دختران مس در 

لیگ برتر ارایه شده است و ما بر همین اساس 
میز  روی  تنیس  تیم  سرمربی  می رویم.  پیش 
بازیکنان  با اشاره به پخش شدن  دختران مس 
خوب در بین تیم های لیگ برتر این فصل گفت: 
بازیکنان،  رتبه بندی  و  آیین نامه  جدید  براساس 
نفرات برتر در تیم ها پخش می شوند. همچنین 
در لیگ این فصل شاهد حضور بیشتر بازیکنان 
خارجی در لیگ برتر دختران پینگ پنگ خواهیم 
بود که ما نیز در این زمینه بیکار نخواهیم بود 
و سعی می کنیم نفرات خارجی خوب را به تیم 

جذب کنیم که از رقیبان عقب نمانیم.
وی تصریح کرد: ما به سهم خود تلاش می کنیم 
تا همچنان با افتخارآفرینی پرچم باشگاه مس را 
بلند نگه داریم و امیدواریم که این موفقیت ها از 
طرف تیم فوتبال مس نیز تداوم داشته باشد تا 
ورزش دوستان کرمانی و هواداران تیم های مس 

با تمام وجود احساس شادی کنند.

با اعتبار 300 ميليون تومان

سالن ورزشی شهید ابراهیمی سیریز زرند افتتاح شد

مربی تيم تنيس روی ميز دختران مس:

به دنبال بستن یک تیم قوی هستیم

||||||||||| :::| سرخ آبی | ::: ||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||

هافبــک نفت تهــران با یکــی از بازیکنــان بزرگ 
پرسپولیس تماس گرفته و از او خواسته به برانکو بگوید 

که می خواهد برگردد پرسپولیس.
ادبیات پیــام صادقیان دربــاره برانکــو ایوانکوویچ 
و پرســپولیس طی چنــد هفته اخیر دچــار تغییرات 
حیرت آوری شده است. در ظاهر به نظر می رسد صادقیان 
این حرف ها را به خاطر تغییر رویه در زندگی اش زده است 
اما پشت پرده ماجرا به رایزنی های پیام برای بازگشت به 
پرســپولیس مربوط است. کاملا واضح است که هافبک 
سابق پرسپولیس که حتی تا روز آخر نقل و انتقالات هم 

نتوانســت نظر مثبت برانکو را جلب کند، خیلی دوست 
دارد به تیم خود برگردد. صادقیان همواره خودش را یک 
پرسپولیسی  می داند و هیچ کس از تمایل او برای بازگشت 

به تیم  سابقش بی خبر نیست.
وی که محل زندگی اش نزدیک منزل بازیکنان بزرگ 
پرســپولیس اســت طی چند روز اخیر بــا آن ها تماس 
گرفته و خواسته برای بازگشت به پرسپولیس پادرمیانی 
کنند. شنیده ها حاکی از آن است که صادقیان به یکی از 
بازیکنان بزرگ پرسپولیس تلفن زده و گفته: »به برانکو 

بگو من دیگر پیام سابق نیستم و پسر خوبی شده ام.«

سرپرســت باشگاه استقلال در مورد پیوستن بازیکن 
جنجالی این تیم به نفت الوسط عراق گفت: به نظرم جاسم 
کرار در تیم جدیدش برخلاف اســتقلال هیچ حاشیه ای 
نداشته باشد.  کرار یک عراقی است و قاعدتا در یک تیم 
عراقی هم قابل کنترل تر خواهد بود. بهرام افشــارزاده در 

مورد پیش بینی خود از آینده کرار در تیم جدیدش افزود: 
فکر نمی کنم مشکلاتی که کرار در ایران و با تیم استقلال 
داشت در عراق تکرار شود. به نظرم هر بازیکنی به راحتی 
قابل کنترل است البته در صورتی که اخلاق و رفتارش به 

درستی رصد، کارشناسی و روانشناسی شود. 

 به سرمربی پرسپولیس بگویید می خواهم برگردم

 هافبــک جنگنــده و مازندرانی پرســپولیس هرگز 
نتوانســت اعتماد سرمربی کروات قرمزها را جلب کند و 

حالا در لیست خروجی قرار گرفته است. 
در لیســت 18 نفره پرسپولیس برای بازی با نفت باز 
هم اثری از نام مهرداد کفشــگری دیده نمی شــود. او از 
همان ابتدا هم نتوانست نظر مساعد برانکو ایوانکوویچ را 
جلب کند. کفشگری مدتی قبل در مصاحبه ای گفت که 
به دلیل مورد توجه قرار نگرفتن در پرسپولیس، اعتماد به 
نفسش را از دست داده. حالا و در شرایطی که او وضعیت 

خوبــی در تیم ندارد، خبر از خروج او از پرســپولیس در 
نیم فصل آمده است. 

برانکو بدش نمی آید در این شــرایط که پرسپولیس 
مشکل مالی دارد، کفشگری را به باشگاهی دیگر بفروشد 
تا باشــگاه بتواند این پول را صرف خرید بازیکنی جدید 
کند. بعید اســت در باقی بازی هــای باقی مانده لیگ تا 
پایــان نیم فصل، نظر برانکو در مــورد این بازیکن عوض 
شود و بهتر است کفشــگری را به عنوان اولین خروجی 

پرسپولیس در نیم فصل بشناسیم.

ســرمربی استقلال از عملکرد خوب مهدی رحمتی 
ذوق زده است.

مهدی رحمتی در مســابقه جام حذفی مقابل نفت 
تهران عملکرد بسیار خوبی داشت. او در حالی که بازی 
به ضربات پنالتی کشــیده شــده بود سه ضربه پنالتی 
نفتی ها را گرفت و عامل اصلی صعود تیمش به مرحله 
بعــد بود. حالا پرویز مظلومی ســرمربی اســتقلال از 

عملکرد دروازه بان تیمش ذوق زده است.
او در مصاحبــه ای کــه با روزنامــه گل انجام داده، 
گفت: این قدر از سید تعریف نکنید، می ترسم رحمتی 
چشم بخورد. مظلومی می داند که یکی از عوامل اصلی 
موفقیت های تیمش در این فصل مهدی رحمتی است 
و اگر درخشــش او در مســابقات مختلــف نبود، حالا 

استقلال هم جایگاه فعلی را نداشت.

نخستین بازیکن مازاد پرسپولیس مشخص شد

این قدر از رحمتی تعریف نکنید، چشم می خورد

کرار را در عراق کنترل می کنند
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ماموریت در دل دشمن
اگه  نمي ده.  سرباز  من  به  که  پاسگاه  گفتم: 
احتیاجي  دیگه  که  بکنن  رو  کار  این  مي خواستن 
به آمدن من نبود و من نمي آمدم. شروع کردم به 
بیراهه گفتن و اینکه ایراني ها حاضر به همکاري با 
من نیستند، نه سرباز به من مي دهند نه برانکارد و 

نه وسیله اي دیگر.
سعي کردم تا خوب ذهن آنها را مشغول نمایم 
بتوانم به هدف اصلي یعني آوردن شهدا برسم.  و 
گفتم: از کرمان به من گفتن بچّه ات شهید شده، 
اگه جنازه اش را مي خواهي خودت باید بروي غرب 
کشور و جنازه اش را از عراقي ها بگیري، ما براي تو 
کاري نمي توانیم انجام دهیم و من با هزاران مکافات 

و مشکلات آمدم اینجا که جنازه بچّه ام را ببرم.
من را با رابط فرستادند پاسگاه، در پاسگاه گفتم 
به من سرباز و برانکارد و کیسه پلاستیک بدهید که 
بروم شهدا را بیاورم. 6 تا سرباز و سه تا برانکارد و 
سه کیسه پلاستیک گرفتیم و به لب مرز رفتیم. در 
مرز سربازها ماندند و در تاریکي شب من به اتفاق 
رابط و نیروهایي که از سوي دموکراتها براي این کار 
آمده بودند، به سمت مقر دموکراتها حرکت کردیم.
بسیار  راه  همان  و  بارانها  گلوله  همان  دوباره 
طولاني و سخت، تکرار شد. به مقر آنها که رسیدیم 
گفتند  و  من  از  بازجویي  به  کردند  شروع  دوباره 
پیرمرد تو دروغ مي گویي و بچّه تو خیلي وقت است 
در جبهه بوده و تو مي گویي که فقط سه ماه است 

به جبهه آمده.
دوباره من شروع کردم به دلیل و برهان آوردن و 
اینکه بابا آنجا حساب و کتابي نیست و اینها بچّه هاي 
ما را مي برند جبهه و بعد از مرگشان هم کاري به 
کار جنازه ها و خانواده هایشان ندارند. کاري کردم 
بیاوریم.  را  جنازه ها  و  برویم  که  شدند  قبول دار 
پیکرهاي مطهر شهدا را آوردیم تا لب مرز و لب مرز 
رابط از ما جدا شد و سربازها کمک کردند جنازه ها 
را آوردیم به قرارگاه نجف. رزمندگان در مرز، بسیار 
خوشحال و شادمان شدند و براي ما وسیله نقلیه 
گرفتند و مرا به اهواز و قرارگاه لشکر ثارا... فرستادند. 
در قرارگاه، سردار سلیماني در جلسه اي که به همین 
ماجرا  من،  معرفي  بود، ضمن  شده  برگزار  منظور 
رزمنده ها  و  لشکر  مسوولین  و  فرماندهان  براي  را 

شرح داد.
منبع: کتاب لقمه حلال
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 عکس ها:     محمدحجت علویان

لبیک یا حسین عاشورائیان در اربعین حسینی ت  پایانی
قسم

مالی  موسسه  سپــرده گذاران  از  تعدادی 
دلیل  به  زرند  شهرستان  ثامن الحجج  اعـتبــاری 
نگرانی از ورشکسته شدن این موسسه و عدم توانایی 
در پرداخت سود و یا اصل سپرده هایشان مقابل این 

موسسه تجمع نمودند.
تراز مثبت است و هیچ اعلام 

ورشکستگی نشده است
آینده  خبرنگار  با  گفت وگو  در  زرند  دادستان 
مالی  موسسه  این  پیرامون  شایعات  درخصوص  ما 
دادیم  انجام  که  بررسی هایی  در  گفت:  اعتباری،  و 
از  قول  نقل  در  مثنوی  آقای  کرمان  مدیرعامل 
سبحانی نیا نایب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس و 
بیان  نود مجلس  پورمختاری رییس کمیسیون اصل 
و  نداریم  مشکلی  هیچ  حاضر  حال  در  که  داشته اند 

مسوولین در حال حسابرسی می باشند.
سیدمهدی قویدل افزود: تراز مثبت است و هیچ 
نمود: در  اعلام ورشکستگی نشده است. وی تصریح 
این موسسه مشکل خاصی وجود ندارد و مردم نباید 
از  تا  خواست  مردم  از  زرند  دادستان  باشند.  نگران 
هجوم به این موسسه و تجمع در مقابل آن خودداری 

نمایند و ادامه داد: شایعات در خصوص موسسه مالی 
و اعتباری ثامن الحجج شهرستان زرند صحت ندارد.

خبر ورشکستگی این موسسه کذب 
محض است

رییس موسسه ثامن الحجج زرند نیز ضمن تقدیر 

این موسسه گفت: خبر  از سپرده گذاران در  و تشکر 
ورشکستگی این موسسه کذب محض است.

علی کرمانی از افراد و بانک هایی که به این مساله 
دامن می زنند گلایه نمود و افزود: این موسسه هیچ گونه 
شکیبایی  و  صبر  خواستار  وی  ندارد.  مالی  مشکل 
کسانی که حساب دارند شد و تاکید نمود: ما حساب 

سپرده گذاران  تمامی 
می کنیم  تضمین  را 
عزیز  مشتریان  از  و 
دامن  از  تا  می خواهیم 
شایعات  این  به  زدن 

پرهیز نمایند.
موسسه  رییس 

خبر  موسسه  این  فعالیت  ادامه  از  زرند  ثامن الحجج 
فعالیت  به  موسسه همچنان  این  کرد:  تصریح  و  داد 
خود ادامه خواهد داد اما کسانی که خواستار دریافت 
تحمل  و  صبر  مدتی  باید  هستند  خود  سپرده های 

داشته باشند.

موسسه مثل گذشته به کار خود 
ادامه خواهد داد 

سپرده گذاران  از  نیز  استان  شمال  حوزه  مسوول 
شایعات  این  تا  نمایند  پیشه  صبر  مدتی  نمود  تقاضا 
تمامی  اینکه  به  اشاره  با  تمام شود. محمدرضا مومنی 
سپرده گذاران به حقوق خود خواهند رسید، افزود: این 
موسسه مثل گذشته به کار خود ادامه خواهد داد و در 

خدمت رسانی به مردم گام های بلندی خواهد برداشت.

دادستان زرند در گفت وگو با آینده ما؛
شایعات در خصوص موسسه مالی و اعتباری ثامن الحجج شهرستان 

زرند صحت ندارد
کارخانه پارس پانل زرند در حال تولید

09131419068 عباس زاده

خدمت رسانی موکب 202 
مردم زرند به زائران حسینی


